
PROTOKÓŁ NR 1/2024 
Z SESJI RADY POWIATU MIELECKIEGO 

w dniu 6 maja 2024 roku

która odbyła się w Sali Obrad Starostwa Powiatowego w Mielcu, przy 
ul. Wyspiańskiego 6, 39-300 Mielec.

Przed rozpoczęciem obrad Radny senior poinformował, iż zgodnie z art. 15 ust. 1a 
ustawy o samorządzie powiatowym obrady Rady Powiatu Mieleckiego są 
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
Podczas sesji odbywa się także fotografowanie, filmowanie, i rejestracja audio osób 
biorących w niej udział. Biorąc udział w sesji Rady Powiatu uczestnicy wyrażają zgodę 
na przetwarzanie swojego wizerunku i rozpowszechnianie na stronie: Powiatu 
Mieleckiego, w Biuletynie Informacji Publicznej, na portalu społecznościowym 
www.facebook.com/Powiat-Mielecki, youtube, www.instagram.com/powiat.mielecki , 
gazeta Powiat Mielecki Dzień Dobry!.

Ad 1.

Otwarcie sesji przez najstarszego wiekiem radnego obecnego na sesji.

Radny senior Józef Smaczny - przywitał Radnych Powiatu Mieleckiego, zaproszonych 
gości oraz przedstawicieli lokalnych mediów obecnych na I sesji Rady Powiatu 
Mieleckiego. Po wysłuchaniu hymnu narodowego prowadzący obrady radny senior 
Józef Smaczny wygłosił przemówienie o następującej treści: „Szanowni Państwo! W 
styczniu bieżącego roku minęło 25 lat od powrotu na mapę Polski powiatów, 
jako „jednostek samorządu terytorialnego”, bowiem jako wspólnoty o zasięgu 
powiatowym od zawsze były one trwałym, historycznie zakorzenionym elementem 
funkcjonowania naszego społeczeństwa. To właśnie w tej skali świadczone są istotne 
lokalne usługi publiczne, np. zapewnienie podstawowej sieci drogowej, oświata na 
poziomie średnim, szpitalna ochrona zdrowia, publiczny transport zbiorowy, czy 
zapewnienie bezpieczeństwa publicznego. Realia, z jakimi w tamtym czasie przyszło 
się mierzyć nowo powstałym jednostkom samorządu terytorialnego, związane ze 
sposobem przekazanych zadań, stanem otrzymanej infrastruktury technicznej 
poszczególnych instytucji oraz systemem i poziomem finansowania potwierdziły 
obawy pierwszych samorządów, że czeka nas trudna i długotrwała walka o obronę 
zarówno swojej tożsamości, jak i interesów społeczności lokalnych w nich 
zamieszkujących. Działając w samorządowej sztafecie, w ciągu minionych 25 lat 
udowodniliśmy, że powiaty nie zawiodły pokładanych w nich nadziei. Dziś Powiat 
Mielecki może się pochwalić nowoczesnym Szpitalem Specjalistycznym z lądowiskiem 
dla helikopterów i najlepszym na Podkarpaciu Domem Pomocy Społecznej. 
Zrealizowaliśmy kompleksową modernizację Zespołu Szkół Technicznych, 
zbudowaliśmy spełniające europejskie standardy Regionalne Centrum Transferu 
Nowoczesnych Technologii Wytwarzania, które wkrótce wzbogaci się o „Branżowe 
Centrum Umiejętności” i unowocześniliśmy pozostałe placówki oświatowo- 
wychowawcze. Mamy obecnie nowoczesną i bez barier architektonicznych 
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siedzibę Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, a także zmodernizowaną siedzibę 
Powiatowej, a od listopada 2021 roku Podkarpackiej Stacji Pogotowia Ratunkowego, 
pracującej na terenie sześciu powiatów, w tym mieleckiego. Dzięki zrealizowaniu wielu 
inwestycji drogowych w ciągu minionego 25-lecia Powiatu Mieleckiego 
doprowadziliśmy do poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego i znaczącego 
zwiększenia komfortu życia naszych mieszkańców. Jako pierwszy Starosta Powiatu 
Mieleckiego, pełniący tę funkcję przez dwie pierwsze pełne kadencje, pragnę wyrazić 
szacunek i uznanie moim następcom, kolejnym starostom, panom - Andrzejowi 
Chrabąszczowi, Zbigniewowi Tymule i Stanisławowi Lonczakowi, oraz radnym 
wszystkich dotychczasowych kadencji za wniesiony przez nich wkład pracy w ten 
imponujący dorobek naszej Małej Ojczyzny w minionym 25-leciu. Szanowni Państwo! 
Ustawowy przywilej Radnego Seniora w moim przypadku wiąże się ze szczególnym 
wyrazem społecznego uznania i zaufania, dzięki którym dane mi było wypełniać 
mandat radnego Powiatu Mieleckiego w ciągu wszystkich dotychczasowych sześciu 
kadencji, czyli od 11 października 1998 roku. Z woli wyborców - głosujących na 
konkretnego, znanego im i szanowanego człowieka, a nie ulubioną partię, obowiązki 
te będę wykonywał także w obecnej VII kadencji. Dziś jako Radny Senior i pierwszy 
starosta naszego powiatu wyrażam nadzieję, że wszyscy nasi radni w tej kadencji, 
świadomi odpowiedzialności wyrażonej w złożonym za chwilę ślubowaniu, działać 
będą zgodnie i ponad podziałami politycznymi na rzecz dobra wspólnego, czyli zmiany 
na lepsze warunków życia mieszkańców Mielca i całego powiatu. Tu przypominam 
dobrze nam znane przysłowie „Zgoda buduje, niezgoda rujnuje”. Niech zatem nowa, 
siódma kadencja naszego samorządu powiatowego będzie okresem „budowy mostów 
porozumienia i burzenia murów podziałów”. Tak w samej Radzie, jak i w całej naszej 
lokalnej wspólnocie samorządowej”.

Następnie Radny senior stosownie do postanowień art. 15 ust. 6 ustawy z dnia 5 
czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym o godz. 12.00 otworzył I sesją VII 
kadencji Rady Powiatu Mieleckiego w wygłaszając następującą formułę „Otwieram 
obrady I sesji Rady Powiatu Mieleckiego" VII kadencji 2024-2029. Na podstawie listy 
obecności stwierdził, że na sali jest obecnych 25 radnych, co stanowi ąuorum, przy 
którym, po złożeniu ślubowania przez wszystkich obecnych radnych, Rada Powiatu 
Mieleckiego może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Lista obecności 
radnych oraz osób biorących udział w sesji stanowi odpowiednio załącznik Nr1 i 2 do 
niniejszego protokołu. Podkreślił, iż zgodnie z przepisami ustawy jest uprawniony 
do prowadzenia sesji, aż do wyboru Przewodniczącego Rady. Zapewnił, że pełniąc tak 
zaszczytną funkcję dołoży wszelkich starań, aby I sesja przebiegała sprawnie i zgodnie 
z prawem. Pierwszą sesję nowo wybranej rady powiatu zgodnie z art. 15 ust. 3 ustawy 
o samorządzie powiatowym zwołał Komisarz Wyborczy w Tarnobrzegu. 
Postanowienie Nr 502/2024 Komisarza Wyborczego w Tarnobrzegu z dnia 23 kwietnia 
2024 roku, stanowiące załącznik Nr 3 do protokołu, w sprawie zwołania sesji Rady 
Powiatu Mieleckiego w celu złożenia ślubowania przez radnych wybranych w 
głosowaniu w dniu 7 kwietnia 2024 roku, na dzień 6 maja 2024 r. na godzinę 12.00 
wraz z porządkiem obrad wyznaczonym przez Komisarza Wyborczego zostało 
Państwu radnym dostarczone także drogą elektroniczną wraz z kompletem materiałów 
stanowiącym niezbędnik radnego, o czym świadczy pisemne potwierdzenie odbioru 
stanowiące załącznik Nr 4 do protokołu. Podkreślił, iż Postanowienie to zostało 
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podane do publicznej wiadomości na stronie www.bip.powiat-mielecki.pl oraz 
wywieszone do publicznej wiadomości. Informuję, że porządek obrad I sesji Rady 
Powiatu Mieleckiego, ustalony przez zwołującego sesję Komisarza Wyborczego 
w Tarnobrzegu przedstawia się następująco:

1. Otwarcie sesji przez najstarszego wiekiem radnego obecnego na sesji.
2. Złożenie ślubowania przez radnych Rady Powiatu Mieleckiego wybranych 

w głosowaniu w dniu 7 kwietnia 2024 r.
3. Wybór Przewodniczącego Rady Powiatu Mieleckiego.
4. Wybór Wiceprzewodniczącego/ych Rady Powiatu Mieleckiego.
5. Zamknięcie obrad sesji.

Ad. 2.

Złożenie ślubowania przez radnych Rady Powiatu Mieleckiego wybranych 
w głosowaniu w dniu 7 kwietnia 2024 r.

Józef Smaczny - prowadzący obrady radny senior poinformował, iż stosownie do 
postanowień art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie 
powiatowym, radny przed objęciem mandatu składa ślubowanie o następującej treści 
"Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu 
Polskiego, strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego, czynić wszystko dla 
pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, 
przestrzegać Konstytucji i innych praw Rzeczypospolitej Polskiej". Ślubowanie może 
być złożone z dodaniem zdania "Tak mi dopomóż Bóg".

W pierwszej kolejności Radny senior SMACZNY Józef podszedł do mównicy i złożył 
ślubowanie, a następnie kolejno z imienia i nazwiska wywoływał radnych z listy 
obecności do złożenia ślubowania. Wywołany radny podchodził do mównicy 
i wypowiadał treść ślubowania, które radni otrzymali w materiałach na sesję. Treść 
ślubowania znajdowała się także na mównicy.

Ślubowanie zgodnie z art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie 
powiatowym w kadencji 2024-2029 Rady Powiatu Mieleckiego złożyło łącznie 
z Radnym seniorem 25 radnych Powiatu Mieleckiego:

1. BARNAŚ Waldemar Roman
2. BRYŁA Andrzej Waldemar
3. CHRABĄSZCZ Andrzej
4. DUSZKIEWICZ Edmund Józef
5. DZIAŁOWSKI Zbigniew Józef
6. GACEK Kazimierz Leszek
7. GŁAZ Kacper Gabriel
8. JABŁOŃSKA Barbara Alicja
9. KAGAN Stanisław
10. KAMIŃSKI Marek
11. NALEŻNA Maria
12. NAPIERACZ Maria
13. NAPRAWA Wojciech Piotr
14. OLSZEWSKI Krzysztof Bogusław
15. ORŁOWSKA Maria Grażyna
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16. 0RTYL Tomasz Stanisław
17. PAPROCKI Marek Jan
18. RYBIŃSKI Józef
19. SKAWIŃSKI Antoni
20. SKRZYPIEC Mikołaj Karol
21. TEJCHMA Jacek
22. TYCHANOWICZ Grzegorz
23. TYMUŁA Zbigniew
24. WYZGA Mirosława Dorota

Treść ślubowania podpisana przez wszystkich radnych Powiatu Mieleckiego VII 
Kadencji 2024-2029, stanowi załącznik Nr 5 do protokołu.

Po złożeniu ślubowania przez wszystkich radnych Powiatu Mieleckiego Radny senior 
pogratulował wyboru i stwierdził, że wszyscy radni objęli mandat radnego Rady 
Powiatu Mieleckiego. Stwierdził, że liczba radnych obecnych na sesji (25 radnych) 
stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad Rady Powiatu Mieleckiego 
i umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów oraz podejmowanie prawomocnych 
uchwał.

Radny senior stwierdził, że punkt 1 jak i 2 porządku obrad zostały zrealizowany wobec 
powyższego Rada przystąpił do realizacji punktu 3.

Ad 3.

Wybór Przewodniczącego Rady Powiatu Mieleckiego.

Józef Smaczny - radny senior - wprowadzając do punktu powiedział, że ustawa o 
samorządzie powiatowym w art. 14 ust. 1 stanowi, że Rada Powiatu wybiera ze swego 
grona przewodniczącego bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej 
połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym a wymogiem skutecznego 
przeprowadzenia głosowania tajnego jest wybór Komisji Skrutacyjnej w glosowaniu 
jawnym, która przeprowadzi głosowanie, w tym: przygotuje regulamin wyboru 
przewodniczącego rady, przygotuje karty do głosowania, wyda radnym karty do 
głosowania, zbierze od radnych wypełnione karty do głosowania, dokona przeliczenia 
oddanych głosów, ogłosi wynik wyboru przewodniczącego rady powiatu, sporządzi 
protokół z przeprowadzonych wyborów. Powiedział także, zakres działania Komisji 
Skrutacyjnej reguluje § 44 Statutu Powiatu Mieleckiego. Komisja skrutacyjna jest 
wybierana spośród radnych w liczbie 4 radnych. Komisja wybierze ze swego grona 
przewodniczącego Komisji. Dodał, że w skład Komisji Skrutacyjnej nie może wchodzić 
osoba kandydująca na funkcję, stanowiska wybierane w dniu dzisiejszym w 
głosowaniu tajnym. Wyboru czterech członków Komisji Skrutacyjnej dokonamy 
spośród nieorganicznej liczby kandydatów zgłoszonych przez radnych za zgodą tych 
kandydatów. Zgoda na kandydowanie powinna być wyrażona w formie ustnej. Dodał, 
tylko że w skład Komisji Skrutacyjnej nie może wchodzić osoba kandydująca na 
funkcje, stanowiska, które dzisiaj będą wybierane. Do składu Komisji Skrutacyjnej 
zostaną wybrani radni, którzy otrzymają więcej głosów „za” niż głosów przeciwnych w 
liczbie zgodnej ze Statutem. Głosy wstrzymujące nie będą brane pod uwagę. W 
przypadku, kiedy na członków Komisji Skrutacyjnej zostanie zgłoszona większa liczba 
kandydatów, zaproponował przeprowadzić głosowanie za wyborem danego 
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kandydata w kolejności dokonanych zgłoszeń. Wybranym na członka Komisji 
Skrutacyjnej zostanie ten kandydat, który uzyskał kolejno największą liczbę głosów W 
przypadku równej liczby głosów, Rada Powiatu Mieleckiego przystępuje do drugiego 
głosowania, do którego są dopuszczeni kandydaci, którzy uzyskali równą liczbę 
głosów w pierwszym głosowaniu. Jeżeli w drugim głosowaniu jeden z kandydatów 
uzyskał większą niż inni kandydaci liczbę głosów wówczas ten kandydat wchodzi do 
składu Komisji Skrutacyjnej. Jeżeli w drugim głosowaniu kandydaci nie zostaną 
wybrani przystąpimy do ponownego zgłaszania kandydatów na członków Komisji 
Skrutacyjnej.

W związku z powyższym- radny senior - poprosił o zgłoszenie kandydatów. Zgodnie 
z § 44 ust. 2 Statutu Powiatu Mieleckiego skład Komisji Skrutacyjnej liczy 4 osoby.

Radny Andrzej Bryła - zgłosił kandydaturę radnego Mikołaja Skrzypca.

Radny Senior - Józef Smaczny zwrócił się do kandydata na członka Komisji 
Skrutacyjnej z zapytaniem, czy wyraża zgodę na powołanie w skład Komisji 
Skrutacyjnej?

Radny Mikołaj Skrzypiec wyraził zgodę na powołanie jego osoby w skład Komisji 
Skrutacyjnej.

Radny Zbigniew Działowski - zgłosił kandydaturę radnego Wojciecha Naprawy.

Radny Senior - Józef Smaczny zwrócił się do kandydata na członka Komisji 
Skrutacyjnej z zapytaniem, czy wyraża zgodę na powołanie w skład Komisji 
Skrutacyjnej?

Radny Wojciech Naprawa wyraził zgodę na powołanie jego osoby w skład Komisji 
Skrutacyjnej.

Radny Waldemar Barnaś - zgłosił kandydaturę radnego Kacpra Głaza.

Radny Senior - Józef Smaczny zwrócił się do kandydata na członka Komisji 
Skrutacyjnej z zapytaniem, czy wyraża zgodę na powołanie w skład Komisji 
Skrutacyjnej?

Radny Kacper Głaz wyraził zgodę na powołanie jego osoby w skład Komisji 
Skrutacyjnej.

Radny Andrzej Chrabąszcz - zgłosił kandydaturę radnej Mirosławy Wyzgi.

Radny Senior - Józef Smaczny zwrócił się do kandydata na członka Komisji 
Skrutacyjnej z zapytaniem, czy wyraża zgodę na powołanie w skład Komisji 
Skrutacyjnej?

Radna Mirosława Wyzga wyraziła zgodę na powołanie jej osoby w skład Komisji 
Skrutacyjnej.
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W związku z tym, że nie było dalszych zgłoszeń radny Senior zarządził głosowanie 
nad zamknięciem listy kandydatów.

W głosowaniu nad zamknięciem listy kandydatów do składu Komisji Skrutacyjnej 
wzięło udział 25 radnych. Za zamknięciem listy głosowało 25 radnych, nikt nie głosował 
przeciw, ani nikt nie wstrzymał się do głosu. Protokół głosowania stanowi załącznik 
Nr 6 do protokołu. Zatem Rada Powiatu Mieleckiego postanowiła o zamknięciu listy 
kandydatów do składu Komisji Skrutacyjnej.

Następnie radny senior poddał kolejno pod głosowanie kandydatury zgłoszonych 
radnych na członków Komisji Skrutacyjnej - Pana radnego Mikołaja Skrzypca, Pana 
radnego Wojciecha Naprawy, Pana radnego Kacpra Głaza, Pani radnej Mirosławy 
Wyzga.

W głosowaniu za wyborem radnego Mikołaja Skrzypca na członka Komisji Skrutacyjnej 
na 25 radnych uprawnionych do głosowania wzięło udział 25 radnych. Za wyborem 
radnego Mikołaja Skrzypca na członka Komisji Skrutacyjnej zagłosowało 25 radnych, 
nikt nie głosował przeciw, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. Protokół 
głosowania stanowi załącznik Nr 7 do protokołu.

W głosowaniu za wyborem radnego Wojciecha Naprawy na członka Komisji 
Skrutacyjnej na 25 radnych uprawnionych do głosowania wzięło udział 25 radnych. Za 
powołaniem radnego Wojciecha Naprawy na członka Komisji Skrutacyjnej 
zagłosowało 25 radnych, nikt nie głosował przeciw, nikt z radnych nie wstrzymał się 
od głosu. Protokół głosowania stanowi załącznik Nr 8 do protokołu.

\N głosowaniu za wyborem radnego Kacpra Głaza na członka Komisji Skrutacyjnej na 
25 radnych uprawnionych do głosowania wzięło udział 25 radnych. Za powołaniem 
radnego Kacpra Głaza na członka Komisji Skrutacyjnej zagłosowało 25 radnych, nikt 
nie głosował przeciw, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. Protokół głosowania 
stanowi załącznik Nr 9 do protokołu.

W głosowaniu za wyborem radnej Mirosławy Wyzga na członka Komisji Skrutacyjnej 
na 25 radnych uprawnionych do głosowania wzięło udział 25 radnych. Za powołaniem 
radnej Mirosławy Wyzgi na członka Komisji Skrutacyjnej zagłosowało 25 radnych, nikt 
nie głosował przeciw, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. Protokół głosowania 
stanowi załącznik Nr 10 do protokołu.

Józef Smaczny - Rady senior na podstawie wyników głosowania stwierdził, że Rada 
Powiatu Mieleckiego w głosowaniu jawnym powołała Komisję Skrutacyjną w 
następującym 4 osobowym składzie:

1. Mikołaj Skrzypiec,
2. Wojciech Naprawa,
3. Kacper Głaz,
4. Mirosława Wyzga

Następnie poprosił Komisję o ukonstytuowanie się i dokonanie wyboru 
Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej oraz o zajęcie miejsca na Sali obrad 
przygotowanego do prac Komisji.
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Radny senior - poprosił radnych o zgłaszanie kandydatów na funkcję 
Przewodniczącego Rady Powiatu Mieleckiego wraz z uzasadnieniem. Przypomniał, że 
zgłoszony kandydat musi wyrazić zgodę na kandydowanie.

Radna - Barbara Jabłońska - na Przewodniczącego Rady zgłosiła kandydaturę radnej 
Marii Napieracz. Pani Maria Napieracz posiada wykształcenie wyższe i ma kwalifikacje 
z zarządzania oświatą z zakresu sprawowania nadzoru pedagogicznego oraz 
zarządzania jednostkami opieki zdrowotnej. Jako Prezes Stowarzyszenia Ku 
Przyszłości w Partyni była inicjatorem powstania 4 niepublicznych przedszkoli na 
terenie Gminy Radomyśl Wielki, których do dnia dzisiejszego jest Dyrektorem. Od 
2010 roku działa w samorządzie. Była pierwszą kobietą na stanowisku Wicestarosty 
Powiatu Mieleckiego w latach 2014-2018, była radną Sejmiku Województwa 
Podkarpackiego, była także Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. W 
latach 2015-2018 była Przewodniczącą, a obecnie jest członkiem Rady Społecznej 
działającej przy Podkarpackiej Stacji Pogotowia Ratunkowego w Mielcu, w latach 
2018-2019 była Dyrektorem Powiatowej Stacji Pogotowia Ratunkowego w Mielcu. 
Istotne jest również to, że w roku 2021 została członkiem Rady Społecznej 
Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego w Rzeszowie i nadal pełni tą funkcję. 
Jest członkiem Rady Społecznej Wojewódzkiego im. Zofii z Zamoyskich - Tarnowskiej 
w Tarnobrzegu, a przede wszystkim o czym już wspomniała jest Dyrektorem 
Niepublicznego Przedszkola Ku Przeszłości w Partyni. Pani Maria jest osobą rzetelną 
i kompetentną, i jest odpowiednią osobą na to stanowisko.

Radna Maria Napieracz - wyraziła zgodę na kandydowanie na funkcję 
Przewodniczącego Rady.

Radny - Tomasz Ortyl - zgłosił kandydaturę Pana Marka Paprockiego. Pan Marek 
Paprocki jest wieloletnim i doświadczonym samorządowcem, pełnił funkcję 
Przewodniczącego Rady przez trzy kadencje i wiceprzewodniczącego przez dwie 
kadencje Rady Powiatu Mieleckiego. Pełnił także funkcję przewodniczącego Komisji 
Regulaminowej i Porządku Publicznego. Pan Marek Paprocki to człowiek zawsze 
aktywny, zawsze zaangażowany i godny zaufania.

Radny Marek Paprocki - wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję 
Przewodniczącego Rady.

W związku z tym, że nie było dalszych zgłoszeń Radny senior zarządził głosowanie 
nad zamknięciem listy kandydatów na Przewodniczącego Rady.

W głosowaniu jawnym nad zamknięciem listy kandydatów na Przewodniczącego Rady 
na 25 uprawnionych radnych obecnych na sesji wzięło udział 25 radnych, nikt nie 
głosował przeciw, ani nikt nie wstrzymał się do głosu. Protokół głosowania stanowi 
załącznik Nr 11 do protokołu. Zatem Rada Powiatu Mieleckiego zamknęła listę 
kandydatów na Przewodniczącego Rady.

Komisja Skrutacyjna na Przewodniczącego Komisji wybrała radnego Mikołaja 
Skrzypca.
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Krystyna Skowrońska - Poseł na Sejm RP - pogratulowała wyboru Państwu radnym. 
Poseł stwierdził, że jest to rzecz niezwykle ważna, bo wybierają Państwo w dniu 
dzisiejszym Prezydium Rady Powiatu, ale także władzę wykonawczą czyli Starostę, 
Wicestarostę i cały Zarząd Powiatu. Przez te wszystkie doświadczenia i lata 
współpracy z samorządom chciałaby życzyć wsłuchiwania się w potrzeby, dobrego 
kontaktu z wyborcami, wykorzystania wszystkich środków unijnych dostępnych dla 
samorządów. Jako poseł na Sejm RP oraz członek Komisji Finansów i Zdrowia, bo te 
komisje wybrała jako dwie najważniejsze jako współpraca z regionem. Pierwsze to 
pieniądze dla samorządów i deklaracja, że samorządność będzie rzeczą niezwykle 
ważną dla samorządu i myśli, że samorząd przekona się, że pierwsze w tym roku 
pieniądze jako rezerwa rozwojowa zostały przekazane. Kolejna to sprawa ochrony 
zdrowia. Samorząd w kolejnej kadencji wkracza bez obciążenia, bez potrzeby płacenia 
za niezapłacone nadwykonania z wynikiem dodatnim szpitala, co bardzo cieszy. Ma 
nadzieję, że te elementy pomogą bardzo samorządowi w jego funkcjonowaniu. Przy 
okazji chciała bardzo serdecznie podziękować poprzedniemu Zarządowi Powiatu z 
Panem Starostą Stanisławem Lonczakiem za okres współpracy. Ponadto 
podziękowała Prezydium Rady Powiatu z Panem Przewodniczącym Markiem 
Paprockim. Podziękowała za współpracę i ma nadzieję wspólna współpraca z 
samorządami będzie kontynuowana. W przeszłości jako członek samorządu wraz z 
Panem Józefem Smacznym jako Przewodniczącym pracowała i miała trudne zadania 
w zakresie reformy ochrony zdrowia. Liczy więc, że w tej kadencji uda się wszystkie 
zaplanowane rzeczy zrealizować. Osobiście jest do dyspozycji i potrzeb składanych 
dla samorządu. Życzyła wysłuchiwania wszystkich potrzeb swoich wyborców, i aby byli 
Państwo zadowoleni ze służby mieszkańcom Powiatu Mieleckiego. Życzyła 
wszystkiego dobrego na nową kadencję.

Radny senior - Józef Smaczny - podziękował Pani Poseł za dotychczasową pomoc 
samorządowi powiatowemu i liczy, że będzie owocna i korzystna dla Powiatu 
Mieleckiego.

Ogłosił 5 minutową przerwę celem przygotowania przez Komisję Skrutacyjną 
regulaminu głosowania w wyborach Przewodniczącego Rady.

Po przerwie:

Radny senior poprosił Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o przedstawienie 
„Regulaminu głosowania w wyborach Przewodniczącego Rady VII kadencji w latach 
2024-2029”.

Radny Mikołaj Skrzypiec przedstawił „Regulamin głosowania w wyborach 
Przewodniczącego Rady VII kadencji w latach 2024-2029”, który stanowi załącznik Nr 
12 do protokołu.

Radny senior- zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy są uwagi do przedstawionego 
Regulaminu głosowania.

Nikt z radnych nie zgłaszał uwag, ani zastrzeżeń do przedstawionego regulaminu 
głosowania tajnego.
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W związku z powyższym Radny Senior zarządził głosowanie nad „Regulaminem 
głosowania w wyborach Przewodniczącego Rady Powiatu Mieleckiego VII kadencji 
2024-2029” w wersji przedstawionej przez Komisję Skrutacyjną w głosowaniu jawnym, 
zwykłą większością głosów.

W głosowaniu jawnym nad przyjęciem „Regulaminu głosowania w wyborach 
Przewodniczącego Rady Powiatu Mieleckiego VII kadencji 2024-2029” na 25 
uprawnionych radnych obecnych na sesji wzięło udział 25 radnych. Za przyjęciem 
Regulaminu głosowało 25 radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się 
od głosu. Protokół głosowania stanowi załącznik Nr 13 do protokołu.

Radny senior poprosił Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej przystąpienie do prac i 
sporządzenie kart do głosowania tajnego, a kandydatów na Przewodniczącego Rady 
o ewentualne zabranie głosu.

Nikt z kandydatów na Przewodniczącego nie zabierał głosu.

Radny senior zarządził 5 minutową przerwę, na przygotowanie kart do głosowania.

Wznawiając obrady Radny senior poprosił Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie 
głosowania w sposób umożliwiający zachowanie tajności głosowania. Poinformował, 
że Komisja po akcie głosowania przystąpi do liczenia głosów i sporządzi protokół 
głosowania. Karty do głosowania zostaną wydane do rąk każdego radnego po 
imiennym wywołaniu przez Komisję Skrutacyjną zgodnie z listą obecności. Zwrócił 
uwagę, że mamy do dyspozycji parawan, za którym nikt nie będzie przeszkadzał przy 
zaznaczaniu na karcie kandydata, na którego chcemy oddać swój głos. Aby uniknąć 
oddawania głosów nieważnych poprosił Przewodniczącego Komisji o przypomnienie 
sposobu głosowania i przystąpienie do prac.

Radny Mikołaj Skrzypiec przypomniał zasady i poinstruował radnych o sposobie 
głosowania.

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do prac w celu przeprowadzenia wyboru 
Przewodniczącego Rady. Na Sali obrad przed Komisją Skrutacyjną ustawiona została 
pusta, przeźroczysta urna, do której każdy wyczytany radny w kolejności alfabetycznej 
po odbiorze opieczętowanej karty do głosowania i udaniu się za parawan 
zapewniający tajność głosowania wrzucał kartę w taki sposób, aby strona 
zadrukowana była niewidoczna. Lista potwierdzająca odbiór kart do głosowania przez 
radnych stanowi załącznik Nr 14 do protokołu.

Po przeprowadzonym głosowaniu Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poinformował, 
iż Komisja wydała 25 kart do głosowania zgodnie z listą obecności, a następnie 
Komisja przystąpiła do przeliczenia głosów i sporządzenia protokołów głosowania.

Radny senior ogłosił 10 minutową przerwę na obliczenie głosów i ogłoszenie wyników 
głosowania przez Komisję Skrutacyjną.

Wznawiając obrady Radny Senior poprosił Przewodniczącego Skrutacyjnej o 
przedstawienie wyników głosowania.
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Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej wybranej 
na I sesji Rady Powiatu Mieleckiego w kadencji 2024-2029 Rady Powiatu Mieleckiego 
dla przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu Mieleckiego w dniu 
6 maja 2024 r., który wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik Nr 15 do 
protokołu. Zgodnie z treścią protokołu Komisja Skrutacyjną stwierdziła, że ilością 
głosów 13 „za” stanowiących wymaganą bezwzględną większość głosów w obecności 
co najmniej połowy ustawowego składu rady w głosowaniu tajnym, radny Paprocki 
Marek Jan został wybrany na Przewodniczącego Rady Powiatu Mieleckiego.

Radny senior Józef Smaczny prowadzący sesję poinformował, iż z chwilą ogłoszenia 
przez Komisję Skrutacyjną wyników wyboru przewodniczącego rady osoba, która 
uzyskała wymaganą większość głosów staje się przewodniczącym rady i fakt ten, na 
podstawie protokołu Komisji Skrutacyjnej jest podstawą prawną sporządzenia 
formalnego aktu wyboru, a więc sporządzenia uchwały Rady Powiatu Mieleckiego o 
wyborze radnego Marka Jana Paprockiego na stanowisko Przewodniczącego Rady 
Powiatu Mieleckiego. Następnie odczytał Uchwałę Nr 1/1/2024 Rady Powiatu 
Mieleckiego w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu Mieleckiego - 
stanowiącą załącznik Nr 16 do protokołu.

Radny Senior złożył gratulacje i życzył owocnej pracy panu Markowi Paprockiemu 
wybranemu na Przewodniczącego Rady Powiatu przekazując mu dalsze prowadzenie 
obrad.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - podziękował za powierzone zaufanie 
zapewniając, że wszystkie sesje Rady Powiatu będzie prowadził zgodnie z 
obowiązującymi przepisami prawa i zasadami etyki.

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił wszystkich o powstanie i uczczenie minutą 
ciszy zmarłego w dniu 26 kwietnia 2024 r. radnego Rady Powiatu Mieleckiego I i II 
kadencji tj. w latach 1998-2002 i 2002-2006 Pana Marka Chmielą.

[minuta ciszy, modlitwa Wieczne odpoczywanie... ]

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - zwrócił się z zapytaniem do radnych, czy są 
wnioski o zmianę porządku obrad, informując jednocześnie, iż zgodnie z art. 15 ust. 2 
ustawy o samorządzie powiatowym rada powiatu może wprowadzić zmiany w 
porządku bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady. W przypadku 
Rady Powiatu Mieleckiego minimalna liczba głosów do zmiany porządku obrad wynosi 
13.

Zaproponował poszerzenie porządku obrad o następujące punkty:

1 .Wybór Starosty Powiatu Mieleckiego.
2. Wybór Wicestarosty Powiatu Mieleckiego.
3. Wybór trzech członków Zarządu Powiatu Mieleckiego.
4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Powiatu 
Mieleckiego.

Dodał, że punkty te byłyby procedowane odpowiednio w punktach 5,6,7,8, a 
dotychczasowy punkt 5 byłby procedowany w punkcie 9.
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Nie zgłoszono żadnych innych propozycji, w związku z czym poddał pod głosowanie 
kolejno zgłoszone punkty.

W głosowaniu jawnym nad poszerzeniem porządku obrad o punkt „Wybór Starosty 
Powiatu Mieleckiego” na 25 uprawnionych radnych obecnych na sesji zagłosowało 25 
radnych, nikt nie głosował przeciw, ani nikt nie wstrzymał się do głosu. Protokół 
głosowania stanowi załącznik Nr 17 do protokołu. Zatem Rada Powiatu Mieleckiego 
poszerzyła porządek obrad o punkt „5. Wybór Starosty Powiatu Mieleckiego”.

W głosowaniu jawnym nad poszerzeniem porządku obrad o punkt „Wybór 
Wicestarosty Powiatu Mieleckiego” na 25 uprawnionych radnych obecnych na sesji 
zagłosowało 25 radnych, nikt nie głosował przeciw, ani nikt nie wstrzymał się do głosu. 
Protokół głosowania stanowi załącznik Nr 18 do protokołu. Zatem Rada Powiatu 
Mieleckiego poszerzyła porządek obrad o punkt „6. Wybór Wicestarosty Powiatu 
Mieleckiego”.

W głosowaniu jawnym nad poszerzenie porządku obrad o punkt „Wybór trzech 
członków Zarządu Powiatu Mieleckiego” na 25 uprawnionych radnych obecnych na 
sesji zagłosowało 25 radnych, nikt nie głosował przeciw, ani nikt nie wstrzymał się do 
głosu. Protokół głosowania stanowi załącznik Nr 19 do protokołu. Zatem Rada 
Powiatu Mieleckiego poszerzyła porządek obrad o punkt „7. Wybór 3 członków 
Zarządu Powiatu Mieleckiego”.

W głosowaniu jawnym nad poszerzenie porządku obrad o punkt „Podjęcie uchwały w 
sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Powiatu Mieleckiego” na 25 uprawnionych 
radnych obecnych na sesji zagłosowało 25 radnych, nikt nie głosował przeciw, ani nikt 
nie wstrzymał się do głosu. Protokół głosowania stanowi załącznik Nr 20 do 
protokołu. Zatem Rada Powiatu Mieleckiego poszerzyła porządek obrad o punkt „8. 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Powiatu Mieleckiego”.

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad I sesji Rady Powiatu Mieleckiego 
został poszerzony bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady.

Mając powyższe na uwadze porządek obrad I sesji Rady Powiatu Mieleckiego po 
zmianach przedstawia się następująco:

1. Otwarcie sesji przez najstarszego wiekiem radnego obecnego na sesji.
2. Złożenie ślubowania przez radnych Rady Powiatu Mieleckiego wybranych 

w głosowaniu w dniu 7 kwietnia 2024 roku.
3. Wybór Przewodniczącego Rady Powiatu Mieleckiego.
4. Wybór Wiceprzewodniczącego/ych Rady Powiatu Mieleckiego.
5. Wybór Starosty Powiatu Mieleckiego.
6. Wybór Wicestarosty Powiatu Mieleckiego.
7. Wybór trzech członków Zarządu Powiatu Mieleckiego.
8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Powiatu 

Mieleckiego.
9. Zamknięcie obrad sesji.

Rada Powiatu Mieleckiego przystąpiła do dalszej realizacji przyjętego porządku obrad 
I sesji Rady Powiatu Mieleckiego.
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Ad 4.

Wybór Wiceprzewodniczącego/ych Rady Powiatu Mieleckiego.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - realizując kolejny punkt porządku obrad 
powiedział, że zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie powiatowym art. 14 ust. 1 
Rada Powiatu oprócz przewodniczącego ze swego grona wybiera jednego lub dwóch 
wiceprzewodniczących bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej 
połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. Statut Powiatu Mieleckiego w 
§ 17 ust. 2 stanowi, że Rada Powiatu Mieleckiego dokonuje wyboru dwóch 
wiceprzewodniczących na pierwszej sesji nowej kadencji. W związku z powyższym w 
dniu dzisiejszym dokonamy wyboru dwóch wiceprzewodniczących Rady. 
Jednocześnie proponuję, aby do przeprowadzenia głosowań tajnych, jakie nas w dniu 
dzisiejszym jeszcze czekają tj. wyboru 2 wiceprzewodniczących Rady, Starosty, 
Wicestarosty i 3 członków Zarządu Powiatu Mieleckiego powołać Komisję Skrutacyjną 
w tym samym składzie, w jakim została powołana do przeprowadzenia wyboru 
Przewodniczącego Rady, oczywiście o ile członkowie Komisji się zgodzą.

Nikt nie głosił innych propozycji.

Przewodniczący Rady zapytał kolejno członków Komisji Skrutacyjnej czy wyrażają 
zgodę na przeprowadzenie procedury głosowań tajnych w wyborach 2 
wiceprzewodniczących Starosty, Wicestarosty i 3 członków Zarządu Powiatu.

Radny Mikołaj Skrzypiec wyraził zgodę na powołanie jego osoby w skład Komisji 
Skrutacyjnej.

Radny Wojciech Naprawa wyraził zgodę na powołanie jego osoby w skład Komisji 
Skrutacyjnej.

Radny Kacper Głaz wyraził zgodę na powołanie jego osoby w skład Komisji 
Skrutacyjnej.

Radna Mirosława Wyzga wyraziła zgodę na powołanie jej osoby w skład Komisji 
Skrutacyjnej.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powołanie Komisji Skrutacyjnej w 
składzie: radny Mikołaj Skrzypiec, radny Wojciech Naprawa, radny Kacper Głaz, radna 
Mirosława Wyzga celem przeprowadzenia procedury głosowań tajnych w wyborach 2 
wiceprzewodniczących Starosty, Wicestarosty i 3 członków Zarządu Powiatu.

W głosowaniu jawnym nad powołaniem Komisji Skrutacyjnej w składzie: radny Mikołaj 
Skrzypiec, radny Wojciech Naprawa, radny Kacper Głaz, radna Mirosława Wyzga na 
25 uprawnionych radnych obecnych na sesji zagłosowało 25 radnych, nikt nie głosował 
przeciw, ani nikt nie wstrzymał się do głosu. Protokół głosowania stanowi załącznik 
Nr 21 do protokołu. Zatem Rada Powiatu Mieleckiego powołała ponownie Komisję 
Skrutacyjną w składzie: radny Mikołaj Skrzypiec, radny Wojciech Naprawa, radny 
Kacper Głaz, radna Mirosława Wyzga celem przeprowadzenia procedury głosowań 
tajnych w wyborach 2 wiceprzewodniczących Starosty, Wicestarosty i 3 członków 
Zarządu Powiatu.
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Następnie Przewodniczący Rady poprosił o ukonstytuowanie się Komisji celem 
wyboru Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej. Zwrócił uwagę, że na końcu Sali 
obrad zostało przygotowane miejsce do prac Komisji Skrutacyjnej stąd poprosił 
członków Komisji Skrutacyjnej o zajęcie tego miejsca.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - poprosił o zgłaszanie kandydatów na 
funkcje wiceprzewodniczącego rady wraz z rekomendacjami.

Waldemar Barnaś - radny - w imieniu radnych Prawa i Sprawiedliwości na funkcję 
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu rekomendował kandydaturę radnego 
Zbigniewa Tymuły. Jest to wieloletni radny Powiatu Mieleckiego, Starosta Mielecki w 
latach 2014-2018, w minionej kadencji był szefem Klubu radnych Prawo i 
Sprawiedliwość, Przewodniczącym Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i 
Ochrony Środowiska. Obecnie jest kierownikiem w Podkarpackim Zarządzie Dróg 
Wojewódzkich w Rejonie Mieleckim. Jego zaangażowanie w sprawy powiatu i lokalnej 
społeczności jak i zdobyte dotychczas doświadczenie dają gwarancję sprawnego 
wykonywania tej funkcji. Nie bez znaczenia pozostaje fakt, że jest przedstawicielem 
największego Komitetu Wyborczego w Radzie Powiatu. Prosił o akceptację tej 
kandydatury.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady -zwrócił się do zgłoszonego kandydata 
z zapytaniem, czy wyraża zgodę na kandydowanie na funkcję Wiceprzewodniczącego 
Rady?

Radny Zbigniew Tymuła — wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję 
Wiceprzewodniczącego Rady.

Radny Andrzej Bryła - zgłosił kandydaturę radnego Jacka Tejchmy na funkcję 
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu. Pan Jacek Tejchma jest radnym dwóch 
kolejnych kadencji VI i VII, obecnie jest Dyrektorem personalnym dużego pracodawcy 
na strefie, ale przede wszystkim jest bardzo doświadczonym i zaangażowanym 
samorządowcem oraz inspiratorem kultury w Mielcu. Przypomniał, iż Pan Jacek 
Tejchma był pomysłodawcom i wieloletnim organizatorem Festiwalu Mieleckiego był 
również Dyrektorem Samorządowego Centrum Kultury w Mielcu, jest wyważony stąd 
uważa, że będzie dobrze i godnie sprawował tą funkcję.

Andrzej Chrabąszcz - radny - zgłosił kandydaturę radnego Ortyla Tomasza na funkcję 
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu. Pan Ortyl Tomasz ma 44 lata jest żonaty i ma 
dwójkę dzieci. Legitymuje się wyższym wykształceniem ekonomicznym. Od 10 lat 
pracuje w Urzędzie Gminy Mielec na stanowisku kierownika Referatu Inwestycji i 
Zarzadzania Mieniem Gminnym oraz zastępcy Wójta Gminy Mielec. W katach 2005- 
2013 pracował w Agencji Rozwoju Regionalnego MARR w Mielcu jako ekspert ds. 
funduszy europejskich, doradca biznesowy, konsultant krajowego systemu dla małych 
i średnich przedsiębiorstw. Od 2010 roku związany jest z klubem sportowym PIN 
Przecław pełniąc w nim różne funkcje w Zarządzie, w tym koordynując działania szkółki 
piłkarskiej. Jest inicjatorem licznych projektów sportowych i rekreacyjnych 
wyróżnionych m. in. Złotą Odznaką Podkarpackiego Związku Piłki Nożnej w 
Rzeszowie. Pełni funkcję koordynatora działań ochotniczych straży pożarnych Gminy 
Mielec. Pan Tomasz Ortyl dał się poznać jako człowiek o wielkiej kulturze osobistej, 
koncyliacyjnej, ale niezwykle kompetentny w zakresie realizacji zadań samorządowych
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w tym wykorzystania funduszy europejskich. Jest przekonany, że Pan Tomasz Ortyl 
pełniąc funkcję wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Mieleckiego wniesie znaczący 
wkład w sprawne i efektywne działanie naszego samorządu.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - następnie zwrócił się do kandydatów 
Tomasza Ortyla i Jacka Tejchmę z zapytaniem, czy wyrażają zgodę na kandydowanie 
na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady?

Radny Tomasz Ortyl — wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję
Wiceprzewodniczącego Rady.

Radny Jacek Tejchma — wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję
Wiceprzewodniczącego Rady.

Więcej kandydatur nie zgłoszono. W związku z czym Przewodniczący Rady Powiatu 
przystąpił do przegłosowania zamknięcia listy kandydatów na Wiceprzewodniczących 
Rady.

W głosowaniu jawnym nad zamknięciem listy kandydatów na funkcje 
Wiceprzewodniczących Rady na 25 uprawnionych radnych obecnych na sesji wzięło 
udział 25 radnych, nikt nie głosował przeciw, ani nikt nie wstrzymał się do głosu. 
Protokół głosowania stanowi załącznik Nr 22 do protokołu. Zatem Rada Powiatu 
Mieleckiego zamknęła listę kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczących Rady.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - poprosił Komisję Skrutacyjną 
o przygotowanie „Regulaminu głosowania wyboru wiceprzewodniczących Rady 
Powiatu Mieleckiego w VII kadencji 2024-2029” oraz kart do głosowania, a następnie 
zwrócił się z zapytaniem do kandydatów czy chcą zabrać głos i czy są pytania do 
kandydatów.

Zbigniew Tymuła - radny - każdy otrzymał swoją rekomendację i wiele o sobie nie 
musi mówić, bo kto o sobie dużo mówi to mało mówi, a po efektach Cię poznają. Myśli, 
że te efekty, już od 2010 roku są. Nadmienił także, że we wcześniejszych latach 
prowadził firmę, co nie jest proste, bycie urzędnikiem też nie jest proste, ale łatwiejsze 
niż prowadzenie własnego biznesu. Pan Andrzej Chrabąszcz rekomendował Pana 
Tomasza Ortyla, ale środki unijne przyszły m. in. przez to, że był dobry rząd Prawa i 
Sprawiedliwości. Pani Poseł już poszła, a on jest ciekawy ile programów, które zostały 
wprowadzone będzie realizowanych. To wasze głosowanie, twarde głosowanie za tym 
parawnem pokazuje jaką macie dyscyplinę. Nie patrzmy na dyscyplinę, ale patrzy na 
to, aby powiat się rozwijał. My jako Prawo i Sprawiedliwość mamy 48% poparcia i 
mamy moralne prawo, a Państwo macie moralny obowiązek wybrać dobrych 
wiceprzewodniczących.

Następnie Przewodniczący Rady poprosił Komisję Skrutacyjną o przedstawienie 
Regulaminu głosowania.

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Mikołaj Skrzypiec, przedstawił „Regulamin 
wyboru wiceprzewodniczących Rady Powiatu Mieleckiego w VII kadencji 2024-2029”- 
stanowiący załącznik Nr 23 do protokołu z sesji.
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W głosowaniu jawnym nad przyjęciem „Regulaminu wyboru wiceprzewodniczących 
Rady Powiatu Mieleckiego w VII kadencji 2024-2029” na 25 uprawnionych radnych 
obecnych na sesji wzięło udział 25 radnych. Za przyjęciem Regulaminu głosowało 23 
radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu, 2 radnych nie 
oddało głosu. Protokół głosowania stanowi załącznik Nr 24 do protokołu.

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do prac celem przeprowadzenia wyboru 
Wiceprzewodniczących Rady. Na Sali obrad przed Komisją Skrutacyjną znajdowała 
się pusta, przeźroczysta urna, do której każdy wyczytany radny w kolejności 
alfabetycznej przez Pana Wojciecha Naprawę członka Komisji Skrutacyjnej po 
odbiorze opieczętowanej karty do głosowania i udaniu się za parawan zapewniający 
tajność wrzucał kartę w taki sposób, aby strona zadrukowana była niewidoczna. Lista 
potwierdzająca odbiór kart do głosowania przez radnych stanowi załącznik Nr 25 do 
protokołu.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - ogłosił 10 minutową przerwę na obliczenie 
głosów i ogłoszenie wyników głosowania przez Komisję Skrutacyjną.

Po przeprowadzonym głosowaniu Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poinformował, 
iż Komisja wydała 25 kart do głosowania zgodnie z listą obecności, a następnie 
Komisja przystąpiła do przeliczenia głosów i sporządzenia protokołów głosowania.

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej wybranej 
na I sesji Rady Powiatu Mieleckiego w kadencji 2024-2029 Rady Powiatu Mieleckiego 
dla przeprowadzenia wyboru Wiceprzewodniczących Rady Powiatu Mieleckiego 
w dniu 6 maja 2024 r., które wraz z kartami do głosowania stanowią załącznik Nr 
26 do protokołu. Zgodnie z treścią protokołu Komisja Skrutacyjną stwierdziła, że 
radny Tomasz Ortyl ilością głosów 13 „za” stanowiących wymaganą bezwzględną 
większość głosów oraz radny Jacek Tejchma ilości głosów 14 „za” stanowiących 
wymaganą bezwzględną większość głosów zostali wybrani na funkcję 
Wiceprzewodniczących Rady Powiatu Mieleckiego.

Przewodniczący Rady podziękował Komisji Skrutacyjnej za przeprowadzenie 
wyborów i poinformował, że z chwilą ogłoszenia przez Komisję Skrutacyjną wyników 
wyboru Wiceprzewodniczących Rady osoby, które uzyskały wymaganą większość 
głosów stają się wiceprzewodniczącymi rady i fakt ten, na podstawie protokołu Komisji 
Skrutacyjnej jest podstawą prawną sporządzenia formalnego aktu wyboru, a więc 
sporządzenia uchwały rady powiatu o wyborze wiceprzewodniczących Rady Powiatu 
Mieleckiego.

Przewodniczący Rady Marek Paprocki odczytał uchwałę stwierdzającą wybór na 
funkcję Wiceprzewodniczących Rady. Uchwała Nr I/2/2024 Rady Powiatu 
Mieleckiego w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Powiatu 
Mieleckiego - stanowi załącznik Nr 27 do protokołu.

Gratulując Wiceprzewodniczącym wyborów i życząc owocnej pracy zaprosił do stołu 
prezydialnego.

Przewodniczący Rady po zamknięciu pkt 4 przeszedł do realizacji pkt. 5
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Ad 5.

Wybór Starosty Powiatu Mieleckiego.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - zabierając głos powiedział, że kolejnym 
punktem porządku obrad jest wybór Starosty Powiatu Mieleckiego. Zgodnie z art. 12 
pkt 2 ustawy o samorządzie powiatowym do wyłącznej właściwości rady powiatu 
należy wybór i odwołanie zarządu oraz ustalanie wynagrodzenia jego 
przewodniczącego. Rada Powiatu zgodnie z art. 27 ustawy o samorządzie 
powiatowym wybiera Starostę bezwzględną większością głosów ustawowego składu 
rady, w głosowaniu tajnym. Bezwzględna większość głosów ustawowego składu rady 
oznacza co najmniej o jeden głos więcej od sumy pozostałych ważnie oddanych 
głosów, tj. przeciwnych i wstrzymujących się. W przypadku Rady Powiatu Mieleckiego 
jest to 13 głosów.

Następnie poprosił o zgłaszanie kandydatów na Starostę Powiatu Mieleckiego wraz 
z rekomendacjami.

Andrzej Chrabąszcz - radny - w imieniu koalicji Porozumienia Samorządowe 
Gospodarczego oraz Naszego Mielca-Naszego Powiatu zgłosił i zarekomendował na 
stanowisko Starosty Powiatu Mieleckiego kandydaturę radnego Kazimierza Gacka. 
Kazimierz Gacek ma 56 lat i jest absolwentem I LO w Mielcu, Ukończył Wydział Prawa 
i Administracji na UMCS. Podczas Studiów był członkiem Rady Wydziału Prawa i 
Administracji oraz senatu UMCS. Współtworzył samorządność studencką, był 
Przewodniczący samorządu. Aktywny działacz podziemia antykomunistycznego, 
odtwórca w latach 87-89 Niezależnego Zgrzeszenia Studentów i ważny działacz 
podziemia o którym piszą publikacje IPN. W 1991 roku po ukończeniu studiów podjął 
pracę w Urzędzie Rejonowym i w Rejonowym Biurze Pracy. Następnie pracował w 
Urzędzie Skarbowym w Mielcu w dziale podatków dochodowych od działalności 
gospodarczej. W latach 2002-2006 był radnym Rady Gminy Mielec, w latach 2010- 
2014 pełnił funkcję Wójta Gminy Mielec. W trakcie kadencji wykonywał wiele ważnych 
inwestycji, przeniósł do nowej siedziby Urząd Gminy, wybudował halę sportową, 
kilometry dróg, chodników, sieci kanalizacyjnych. Umożliwił i wsparł podłączenie do 
sieci światłowodowej mieszkańców gmin. Przygotowywał plany zagospodarowania, 
plany przemysłowe, a nawet koncepcje mostu na Wisłoce. Czynnie konsultował 
przebieg obwodnicy Mielca od Chorzelowa, Złotnik Rzędzianowic do Piątkowca. 
Zorganizował w całej Gminie opiekę przedszkolną. W 2014 roku został uznany przez 
FORBS za jednego z pięciu najlepszych wójtów w Polsce. Statuetki dla liderów wręczał 
sam Burmistrz Nowego Yorku Roberto Juliani. W latach 2018-2024 Radny Powiatu 
Mieleckiego i Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego. Od 2014 roku kierował 
inwestycjami w firmach prywatnych, zajmował się księgowością, kierował obsługą 
jednego z największych obiektów w Mielcu. W okresie 2010-2014 pełnił funkcję 
Starosty Powiatu Mieleckiego więc miał także sposobność i przyjemność 
współpracować z Panem Kazimierzem Gackiem. Nowo wybranym Wójtem Gminy 
Wiejskiej Mielec. Ten okres czasu ocenia jako bardzo dobry, dobrze przepracowany, 
który przyniósł wiele owoców w postaci infrastruktury, która była w tym okresie 
budowana i zapewnił, że na to, na co umawialiśmy się z Wójtem Gackiem, to zostało 
zrealizowane, czyli dotrzymywał słowa. Kolejna kwestia to Jego ogromne 
doświadczenie samorządowe: był radnym gminy, był wójtem i był radnym powiatu 
mieleckiego. To sprawia i dało możliwość nabycia wielkiego doświadczenia, 
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zrozumienia istoty zarówno samorządu gminnego jak i powiatowego. Współpraca o 
której mówimy pokazywała także Jego otwartość i zrozumienie do tego, aby wspólnie 
realizować inwestycje, bo przecież o to nam wszystkim chodzi, aby również i 
samorządy gminne bardzo aktywnie włączały się w działania powiatu, bo przy takim 
działaniu uzyskujemy efekt synergii, efekt rozwojowy, który wszystkich mieszkańców 
interesuje, nie to co robimy z boku, ale to, co robimy razem. Pan Kazimierz Gacek 
pokazywał to zrozumienie i otwartość i myśli, że to ogromne doświadczenie o ile 
zostanie wybrany Starostą pozwoli mu aby przenieść to i sprawnie realizować zadania 
nie tylko te, które nakładał ustawodawca na samego Starostę, ale pozwoli sprawnie 
działać naszemu samorządowi powiatowemu.

Stanisław Kagan - radny - w imieniu radnych Prawa i Sprawiedliwości zgłosił 
kandydaturę radnego Waldemara Barnasia na Starostę Powiatu Mieleckiego. Pan 
Waldemar Roman Barnaś ma 59 lat, jest żonaty i ma dwóch dorosłych synów. Ma 
wykształcenie wyższe ekonomiczne, ukończył także studia podyplomowe z tytułem 
MBA na Politechnice Rzeszowskiej. Obecnie jest dyrektorem Mieleckiego Oddziału 
Agencji Rozwoju Przemysłu S.A. zarządzającego Specjalną Strefą Europ - Park 
Mielec. Waldemar Barnaś to od wielu lat aktywnie uczestniczący w Polityce lokalnej 
działacz społeczny i samorządowy. Od 2006 roku nieprzerwanie, z sukcesami 
wybierany jest na radnego Rady Powiatu Mieleckiego z list Prawa i Sprawiedliwości. 
Kadencje 2006-2010, 2010-2014, 2014-2018, 2018-2023 i teraz także 7 kwietnia 2024 
r. po raz kolejny wybrany do Rady Powiatu Mieleckiego z największym poparciem w 
swoim okręgu wyborczym. W Radzie pełnił funkcję: Przewodniczącego Komisji 
Regulaminowej i Porządku Publicznego oraz Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetu 
i Finansów, a także Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. W kadencji 
2010-2014 był Przewodniczącym Klubu radnych PIS. W czasach, kiedy był 
Przewodniczącym Klubu skutecznie zabiegał o drugi most. Raz nie udało się 
skutecznie wykorzystać pieniędzy, które zostały w budżecie zaplanowane, ale w 
następnym roku koncepcja została wybrana i skutecznie kolejne samorządy 
doprowadziły do tego, że mamy drugi most i obwodnicę, i drogę do Piątkowca. To jest 
jego zasługa. Będąc szefem Klubu radnych Prawa i Sprawiedliwości skutecznie 
spowodował, że w kolejnych wyborach Prawo i Sprawiedliwość rządziła. W kadencji 
2014-2018 był nieetatowym członkiem Zarządu Powiatu Mieleckiego. Był także 
Przewodniczącym Powiatowej Rady Rynku Pracy, a obecnie jest jej członkiem i 
przedstawicielem samorządu. W lata 2007-2018 był członkiem Rady Społecznej 
Szpitala Specjalistycznego im. E. Biernackiego w Mielcu. Jest także Przewodniczącym 
Duszpasterskiej Rady Parafialnej przy Parafii Trójcy Przenajświętszej w Mielcu oraz 
członkiem Zarządu Towarzystwa Gimnastycznego Sokół. Postanowieniem 
Prezydentem RP Andrzeja Dudy został odznaczony Złotym Medalem na wieloletnią 
służbę. Waldemar Barnaś posiada bogate doświadczenie zdobyte w gospodarstwie i 
samorządzie, a dodatkowo jego umiejętność współpracy z różnymi środowiskami i 
osobowość dają rękojmię udanej i spokojnej kadencji Zarządu oraz Rady Powiatu 
Mieleckiego. Jest to człowiek odpowiedzialny, rozsądny, umiejący współpracować ze 
wszystkimi i myśli, że byłby dobrym Starostą Powiatu Mieleckiego.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - zwrócił się do zgłoszonego kandydata 
Kazimierza Gacka z zapytaniem, czy wyraża zgodę na kandydowanie na Starostę 
Powiatu Mieleckiego?

Kazimierz Gacek - radny - wyraził zgodę.
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Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - następnie zwrócił się do zgłoszonego 
kandydata Waldemara Barnasia z zapytaniem, czy wyraża zgodę na kandydowanie 
na Starostę Powiatu Mieleckiego?

Waldemar Barnaś - radny - wyraził zgodę na kandydowanie.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - w związku z tym, iż nie było dalszych 
zgłoszeń zarządził głosowanie nad zamknięciem listy kandydatów na Starostę Powiatu 
Mieleckiego.

W głosowaniu jawnym nad zamknięciem listy kandydatów na funkcję Starosty Powiatu 
Mieleckiego na 25 uprawnionych radnych obecnych na sesji zagłosowało 24 radnych, 
nikt nie głosował przeciw, ani nikt nie wstrzymał się do głosu, 1 radny nie oddał głosu. 
Protokół głosowania stanowi załącznik Nr 28 do protokołu. Zatem Rada Powiatu 
Mieleckiego zamknęła listę kandydatów na funkcję Starosty Powiatu Mieleckiego.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - poprosił Komisję Skrutacyjną o 
przygotowanie projektu Regulaminu głosowania w wyborach Starosty Powiatu 
Mieleckiego VII kadencji 2024-2029”.

Prosił kandydatów na funkcję Starosty Powiatu Mieleckiego o zabranie głosu.

Waldemar Barnaś - radny - dzisiaj stajemy przed jedną z najważniejszych decyzji jaka 
jest do podjęcia przez Radę Powiatu, a mianowicie wybór Starosty Powiatu 
Mieleckiego. Jest to powiat piękny, dobrze rozwinięty, w czym mieli Państwo także 
swój niekwestionowany udział. Starosta, który będzie także Przewodniczącym 
Zarządu, będzie także odpowiadał merytorycznie za pracę w samorządzie, ale także 
będzie kierował organem jakim jest Starostwo. Będzie także przez najbliższe 5 lat 
firmował to, co w Starostwie albo samorządzie będzie miało miejsce. Podziękował 
Panu Stanisławowi Kaganowi za zgłoszenie jego kandydatury na nadchodzącą 
kadencję 2024-2029 i wierzy, że jego kandydatura będzie kandydaturą ponad partyjną, 
koncyliacyjną, i że będziemy mogli się dogadać i będziemy mogli wspólnie pracować 
na rzecz Powiatu Mieleckiego. Posiada także doświadczenie nie tylko jako radny 
Powiatu Mieleckiego, ale zanim został radnym, pracował także w radzie osiedla 
Smoczka. Był Przewodniczącym tego osiedla, pracował także w różnych komitetach 
społecznych, czyli wypełnił to o czym mówił radny Senior Józef Smaczny czyli był 
blisko ludzi. Praca ta spowodował, że umie słuchać ludzi, umie się dogadywać, wie o 
co w samorządności chodzi. Oczywiście docenia w tym miejscu prace swoich 
poprzedników, a powracając do kadencji 2014-2018 w której miał okazję być 
członkiem Zarząd Powiatu w której Starostą był Pan Zbigniew Tymuła należy 
zaznaczyć, ze była to bardzo udana kadencja, zostało zrealizowanych bardzo dużo 
inwestycji, które owocują i dzisiaj. Jak na obecne czasy była to rekordowa kwota, jaką 
z Panem Starostą i Państwem wykonaliśmy. Było to blisko 80 min zł w infrastrukturze 
drogowej, w budowie chodników, w szkołach, w ochronie zdrowie, w samym szpitalu 
baza wzbogaciła się o niemalże 20 min zł. Należy również przypomnieć o bardzo 
dobrym zarządzaniu, o zmniejszeniu zadłużenia z 30 min kredytów zeszliśmy do 7 min 
zł kredytu i nie zaciągaliśmy nowych. Baza szpitala wzbogaciła się o nowe inwestycje 
ale było to w kadencji 2014-2018. Jeżeli chodzi o minioną kadencję chciał podkreślić 
bardzo dobrą współpracę pomimo, iż byliśmy w opozycji to jednak potrafiliśmy działać 
na rzecz powiatu, bo kwoty jakie dzięki naszej aktywności i przy współpracy z naszymi 
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parlamentarzystami i z Rządem naszej Rzeczypospolitej Polskiej, Rządem Prawa i 
Sprawiedliwości jakie udało się pozyskać dla Powiatu Mieleckiego to były to kwoty 
niesamowite. Wiedzą Państwo, że nie wszystkie kwoty zostały jeszcze zrealizowane, 
ale niektóre inwestycje będą realizowane jeszcze w najbliższym czasie. To wszystko 
dzięki bardzo dobremu otoczeniu jakie nas czekało. Mamy nadal Marszałka 
Województwa Podkarpackiego Władysława Ortyla, mamy nadal Posła Fryderyka 
Kapinosa, z którym bardzo dobrze się współpracuje nam wszystkim i Państwu także. 
Dzięki tej współpracy te pieniądze udało się pozyskać i udało się wiele inwestycji 
zrealizować i nadal realizować. Jeżeli zostanie wybrany w kolejnym etapie i na 
kolejnym szczeblu, czyli na Starostę Powiatu Mieleckiego deklaruje, że zarządzanie 
naszym powiatem, które wymaga ciągłego dostosowania do zmieniających się realiów, 
gdyż mieliśmy do czynienia z wojną, z pandemią i nie wiadomo jakim jeszcze 
zagrożeniem możemy się spotkać w najbliższym czasie, to te realia będziemy musieli 
uwzględniać, uwzględnimy i wie w jaki sposób to zrobić. Wie także, gdzie udać się po 
pieniądze, wie do jakiego Ministerstwa pojechać i z kim rozmawiać. Wie z kim może 
pojechać, aby skutecznie pozyskać pieniądze. Czasami bowiem samemu nie ma co 
się wybierać. Ponadto wie jak funkcjonuje administracja rządowa, był w każdy 
Ministerstwie i wie jak te ścieżki się wydeptuje. W najbliższym czasie czeka nas 
strumień pieniędzy z Unii Europejskiej i ten strumień zamierza także dobrze 
wykorzystać, oczywiście przy udziale Państwa radnych. Jeżeli zostanie Starostą to 
wierzy, że będziemy musieli wypracować taka formułę współpracy, która będzie 
bardzo efektywna i bardzo satysfakcjonująca dla nas wszystkich. Nie mówił tu o 
udziale Państwa w Komisjach czy radach społecznych, ale także w aktywnym 
uczestnictwie w różnych forach i spotkaniach. Szanuje Państwa kandydata i 
zgłoszenia Pana Kazimierza Gacka, którego ceni jako samorządowca i wie, że jest 
dobrym samorządowcem. Czy Państwo nie odczuwają pewnego dyskomfortu, mówił 
tu o członkach PSL-u, a przecież tacy są w komitecie który reprezentujecie. My mamy 
jednolity komitet i nie ukrywamy się pod jakimiś różnymi hybrydami. Państwo tworzycie 
konglomerat, jak to kiedyś Pan Józef powiedział taką dziwną koalicję, egzotyczną, czy 
Państwo którzy macie na swoich sztandarach słowa Bóg Honor Ojczyzna, i on takie 
sztandary widział ostatnio podczas uroczystości w dniu 3 maja 2024 r., w których 
licznie Państwo uczestniczyliście czy nie czujecie dyskomfortu, że będzie Państwa 
reprezentował Pan Kazimierz, który do tych haseł lub do tych wartości podchodził w 
kampanii ambiwalentnie. Nie mówi tu oczywiście złośliwie, tylko ku Państwa refleksji. 
Czy nie łatwiej byłoby zagłosować za inną kandydaturą, z całym szacunkiem dla Pana 
Kazimierza. W sprawach gospodarczych czy inwestycyjnych przypuszcza, że różnić 
się nie będzie wiele, ale w sprawach światopoglądowych będziemy mieć wątpliwości. 
Nie jest to jednak najważniejsze. 5 lat jest to czas na refleksje i tej refleksji nie 
zabraknie jeżeli Pan Kazimierz zostanie wybrany na Starostę, czego sobie i Państwu 
życzył.

Kazimierz Gacek - radny - podziękował koledze Andrzejowi za zgłoszenia jego 
kandydatury. Również ceni i szanuje kolegę Waldemara jako dobrego samorządowca 
i ktokolwiek nie zostanie wybrany, będziemy współpracować i jest to najważniejsza 
rzecz, abyśmy zachowali dużo rozsądku, zawiesili „garnitury i płaszcze polityczne 
gdzieś na zewnątrz” i poczuli się samorządowcami Powiatu Mieleckiego.

Zbigniew Tymuła - radny - miał nie zabierać głosu, ale słuchając, patrząc i obserwując 
jak przebiega sesja musi powiedzieć kilka zdań. Rekomendacje Pana Kazimierza 
Gacka przedstawił radny, wcześniejszy Starosta Andrzej Chrabąszcz. Historia lubi się 
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powtórzyć. Oby ta kadencja, w której zostanie wybrany Starosta nie powtórzyła się jak 
w kadencji 2010-2014. Dobrze pamiętamy 7 czy 8 kredytów.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu - prosił o zadawanie pytań 
kandydatom na stanowisko Starosty.

Zbigniew Tumuła - radny - podkreślił, że ma teraz swoje wystąpienie na temat 
zgłoszonych kandydatów. Podał przykłady dobrej współpracy. Powiedział, że w 
kadencji 2010-2014, kiedy to Pan Gacek powiedział „Pani Wojewodzina” a która 
powiedziała, że jest Wojewodą, odbieraliśmy drogę Wola Mielecka Trzciana. Prosił 
zobaczyć jak ta droga wygląda po 10 latach. Kolejna droga przebudowana w kierunku 
Złotnik w kierunku Chrząstowa. Przed nami bardzo ciężki okres. Nie wiemy co nas 
czeka, bo życie samo pisze scenariusz, ale obserwujemy co dzieje się w świecie. 
Czekają nas kolejne kredyty, których rozpoczął spłacanie. Czekają nas duże 
wyzwania. I który kandydat sobie z tym poradzi? Jego zdaniem poradzi sobie z tym 
najlepiej kolega Waldemar. Pan Kazimierz wolniej chodzi, Pan Kazimierz wolniej 
działa, Pan Kazimierz wolniej jeździ, a tu naprawdę potrzeba będzie wielkiego wysiłku. 
Nieraz trzeba robić szybko i efekty są. Wybór należy do nas. My jako radni przed 
społeczeństwem odpowiemy. 48% poparcia dla naszej grupy. Szacunek się należy. 
Jak na tą chwilę na pierwszą sesję szanowni koledzy i koleżanko radna - nie widzimy. 
Życzymy współpracy obojętnie, który kandydat na Starostę będzie wybrany, my 
będziemy współpracować merytorycznie. Jak trzeba będzie Pana Kazimierza do 
Warszawy zawieść, tak jak jeździł ze wcześniejszym Starostą, to także pojedzie. Tylko 
trzeba mieć cel co zrobić. Mówi tu o inwestycjach, które nadal trzeba realizować i które 
trzeba pokończyć. To boisko z którego „zrobiliście basen” i o którym kłamał Dyrektor, 
że pod powierzchnią są poprowadzone media. Trzeba to zakończyć a kolejne trzeba 
zacząć budować. Trzeba dołożyć pieniędzy, trzeba wziąć kolejne kredyty. Nie 
chciałby, aby po tej pięcioletniej kadencji, no chyba żeby trwała krócej, była tragedia w 
Powiecie Mieleckim. Chce, aby ten powiat się rozwijał i chyba w ten sposób myśli 
większość z nas. Prosił o rozsądek i głosowanie. Chociaż wynik już zna.

Maria Orłowska - radna - idąc za wypowiedzią Pana Waldemara Barnasia poddałaby 
pod refleksję pewne przemyślenia i wnioski. Chodzi tu głównie o rekomendacje, które 
są czytane. Z jednej strony można powiedzieć, że papier przyjmie wszystko i to jest 
po części prawda, ale z drugiej strony trzeba powiedzieć, że część z tych pochwał, 
tych zalet, które zostały przez kolegę Andrzeja wygłoszone, no chyba nie do końca są 
zgodne z prawdą. Nie wszystko można zaliczyć jako ewidentny plus czy sukces 
ówczesnego Pana Wójta, tylko może ogromną determinację tych, którzy walczyli o 
coś, o przedszkola, o utrzymanie ich i rozwój. Wiemy bowiem od rodziców 
zainteresowanych z tamtych terenów, że niestety decyzje były inne. Były decyzje o 
likwidacji, gdyż przez dzieci nie będzie rozwijać się gmina. Nie wszystko co jest 
zapisane, wychwalone jest rzeczywistym sukcesem danej osoby.

Krzysztof Olszewski - radny - zwrócił się z zapytaniem do kandydata Kazimierza 
Gacka. Nawiązując do wypowiedzi Pani Marii pytał jaki jest Pana pogląd na tematy 
szkolnictwa powiatowego. Jako wójt przyczynił się Pan do likwidacji dwóch jednostek 
oświatowych, Złotniki i jeszcze jednej, o której nie pamięta, i dążył Pan radny do 
ograniczenia tych jednostek. Czy wobec tego będzie Pan dążył do ograniczenia liczby 
jednostek oświatowych powiatowych, do zmniejszenia liczby szkół i oferty 
programowej jaką ma powiat mielecki dla naszej młodzieży.
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Kazimierz Gacek - radny - podkreślił, że Pan radny jest w błędzie, bo nie zlikwidował 
dwóch szkół. Jedna ze szkół, która została zlikwidowana jako szkoła publiczna 
przekształciła się z jego pomocą w szkołę społeczną i funkcjonuje do dziś. Uczy bardzo 
dobrze i osiąga bardzo dobre wyniki. Jako szkoła publiczna osiągała ledwo 3-4 w skali 
staninowej. Kiedy stała się szkołą niepubliczną zaczęła osiągać wyniki w granicach 8- 
9. Zarówno dzieciom jak i społeczności lokalnej wyszło to na dobre. Na bazie tego 
zapewnił, że będzie dążył do tego, aby mieleckie szkoły średnie podległe powiatowi 
osiągały wyniki, dobre wyniki, bo zawsze to było impulsem jego działań i rzeczywiście, 
aby młodzież była dobrze przygotowana, zawodowo do dalszego, wyższego 
kształcenia. To jest zadanie Powiatu.

Krzysztof Olszewski - radny - ad vocem - ma wątpliwości, gdyż pan radny, kandydat 
na Starostę powiedział, że szkoły niepubliczne są lepsze, aniżeli te publiczne. Tu 
pytanie do Pana Tychanowicza, który jest Dyrektorem szkoły publicznej, czy 
rzeczywiście uważa ..

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - powiedział, że Pan Tychanowicz nie 
kandyduje na stanowisko Starosty więc nie musi odpowiadać.

Krzysztof Olszewski - radny - rzuca to pytanie w próżnię. Wiemy, że nauczyciele w 
takich szkołach zatrudniani są na umowę o pracę. Czy jako kandydat koalicyjny 
wspierający uważa też, że prowadzony model szkoły niepublicznej, gdzie ten 
nauczyciel nie funkcjonuje w ramach Karty nauczyciela, a w ramach umowy pracę to 
jest system stabilny dla nauczycieli. Czy powiat mielecki pod Pana rządami czeka 
jakaś likwidacja jednostek oświatowych. Prosił, aby było to konkretne pytanie 
konkretna odpowiedź.

Kazimierz Gacek - radny - prostując wypowiedź rannego podkreślił, że nie powiedział, 
że wszystkie szkoły niepubliczne są lepsze od publicznych. To więc Pan radny 
generalizuje. Powiedział o konkretnej szkole w Złotnikach, która osiągnęła lepsze 
wyniki aniżeli szkoła publiczna. Jeżeli chodzi o pozostałe Pana twierdzenia odpowie w 
ten sposób. Dzisiaj wiemy jakie szkoły mamy i ile mamy w niej młodzieży, i nie ma jakiś 
działań w kierunku likwidacji, czy przekształcenia w obszar szkół niepublicznych. W 
Mielcu funkcjonują szkoły niepubliczne i publiczne, i wszystkie radzą sobie bardzo 
dobrze. Kwestia jest taka, że do tej pory nikt nie podnosił takich myśli i nie wie skąd 
się u Pana pojawiły takie wątpliwości i zapytania. Prostując wypowiedź Pani Marii 
powiedział, że przedszkola nie mają nic wspólnego z sytuacją związaną z 
proponowanym przekształceniem tych dwóch placówek oświatowych, szkół 
podstawowych. Przedszkola oczywiście w każdym miejscu i w każdej szkole tworzył, 
gdyż takie były potrzeby. Tu Pani radna ma rację, bo rodzice potrzebowali tego, 
oczekiwali od niego i podjął się tego trudu, aby to zrobić. To jest jednak zadanie 
samorządu, aby realizować potrzeby wyborców.

Antoni Skawiński - radny - precyzując wypowiedź powiedział, że nie jest to tak, że 
Prawo i Sprawiedliwość zdobyło 48%. Prawo i Sprawiedliwość zdobiło 24 519 głosów 
natomiast PSG 15 629 głosów, NM-NP 8140 głosów i 5227 głosów Wspólnie Dla 
Samorządu. Jeżeli dodamy głosy oddane na PSG i na NM-NP to będzie to 23 769 
głosów. Przypomniał jeszcze raz, że Prawo i Sprawiedliwość zdobyło 24 519 głosów.
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Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - prosił o zadawanie pytań do kandydatów. 
Nie mówimy kto i ile zebrał głosów. Prosił o zadawanie pytań do kandydata.

Antoni Skawiński - radny - ponieważ padło nieprecyzyjne określenie, więc chciał 
dokonać sprostowania, aby takie w przestrzeni publicznej nie funkcjonowało. Nie 
przekonał go Pan Kazimierz, że lepiej funkcjonuje się nauczycielom w szkołach 
niepublicznych, gdyż nie podlegają pod kartę nauczyciela i obowiązuje ich urlop 
proporcjonalny do stażu pracy. Nie jest to tyle urlopu jaki mają nauczyciele chronieni 
Kartą Nauczyciela. Stwierdził, że jeżeli jest jakieś miejsce w szkołach publicznych to 
pomiędzy szkołami następuje przepływ ze szkół niepublicznych. Wiadomo, że są 
dobrze funkcjonujące szkoły niepubliczne, ale następuje to kosztem poświęcenia i 
zgody na niższe zarobki, a wymiar czasu pracy jest dłuższy. Nie jest to 18 godzin. Był 
Dyrektorem szkoły, która trzykrotnie broniła się przed tym, aby nie być szkołą 
niepubliczną, walczył aby zatrzymać likwidację. Dobrze, że się to udało. Gdy był 
Dyrektorem tej szkoły i zarazem nauczycielem matematyki, to uczniowie z jego małej 
szkoły wygrywali konkursy matematyczne gminne.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - prosił o zadawanie pytań do kandydatów, 
a nie opowiadanie historii jak Pan radny był Dyrektorem. O czymś takim może radny 
mówić na spotkaniu towarzyskim, a nie na sesji Rady Powiatu.

Antoni Skawiński - radny - podkreślił, że dyskusja dotyczyła likwidacji szkół i 
przekształcenia, a także wychwalania przez kandydata i jaką korzystną sprawą jest 
przechodzenie na stronę szkół niepublicznych. Chciał więc temu zaprzeczyć.

Marek Kamiński - radny - idąc tokiem myślenia Pana Przewodniczącego zwrócił się 
zapytaniami do kandydata na Starostę Pana Kazimierza Gacka. Radny pytał, czy Pan 
Kazimierz Gacek Trzecie
pytanie, bo ewentualnie zna odpowiedzi na dwa pierwsze pytania, i to Pana Andrzeja 
Chrabąszcza radnego troszkę to boli. Mówi tu o słowach Bóg Honor Ojczyzna na 
sztandarach. Słynne zdjęcie Pana Kazimierza Gacka, którego nie ma wydrukowanego 
i nie przyniósł. Jest zdjęcie w Internecie na którym Pan Kazimierz Gacek ma 
poświęconą stułę na własnych ramionach i siedzi w konfesjonale, i spowiada kobietę, 
a przynajmniej to zdjęcie coś takiego sugeruje. Stuła jest poświęcona, a więc jest to w 
pewien sposób złamanie prawa. W każdym razie

Pan radny nigdy za to nie przeprosił. Prawda w oczy kole, że Pan nie może 
wytrzymać. Zwracając się do Pana Andrzeja Chrabąszcza prosił o zastanowienie się 
jaka to jest kandydatura, a zwracając się do Pana Przewodniczącego prosił nie 
nazywać radnego Starostą przedwcześnie. Czy choć dzisiaj, teraz, się Pan zdobędzie 
na coś takiego, żeby za obrazę katolików tym zdjęciem przeprosić.

Kazimierz Gacek - radny - odpowiadając na pierwsze dwa pytania dotyczące

Uważa, że te pytania nie mają nic do rzeczy. To co Pan radny 
zauważył, czyli zdjęcie w konfesjonale dotyczyło wyprawy turystycznej, do miejsca, 
gdzie ten konfesjonał był całkowicie otwarty. Turyści tam chodzili robili to samo co my. 
Może to Pana obraża, a może nie. Pan radny twierdzi, że jest obrażony z tego tytułu, 
że uraziło to Pana radnego uczucia religijne. Myśli, że wśród tylu ludzi które tam 
spotkał, była trochę większa swoboda relacji i zachowania i nie znaczy, że ktokolwiek 
z tych ludzi chciał kogokolwiek obrazić i urazić. Jest osobą bardzo tolerancyjną w tym 
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układzie i z drugiej strony, i z pełnym szacunkiem odnosi się do wszystkich religii, do 
chrześcijaństwa z bardzo dużym szacunkiem. Znał wielu wspaniałych duchownych, 
bardzo mądrych ludzi, którzy pozostawili bardzo duży wkład i duży znak, i wpłynęli na 
niego. Dla niego byli oni autorytetami i żaden z tych ludzi za to co Pan radny tu mówi 
nic złego by mu nie powiedział. Natomiast wszyscy powiedzieliby, że to jest nic innego 
jak wznoszenie na sztandar takiej walki politycznej, niewyraźnego i niemądrego 
działania. Tego nie wolno robić i powie szczerze, abyśmy trzymali się pewnego 
szacunku do siebie. Jeżeli ludzie wyjeżdżają poza Polskę i granice, trafiając do miejsc 
które zostały poświęcone i pokropione, w Holandii i Anglii, gdziekolwiek na zachodzie, 
a w kościołach przerobionych na restauracje jedzą obiady, to nikogo to nie uraża. Tu 
uważa także, że nie doszło do czyjegokolwiek urażenia, czyichkolwiek uczuć 
religijnych. Osoba, która przy tym konfesjonale była to była jego dobra przyjaciółka, 
jego znajoma. To była normalna sprawa w tym układzie. Nie sądzi, abyśmy w ten 
sposób kogoś urazili. Myśli, że te wszystkie rzeczy u osób wierzących Bóg i opatrzność 
rozstrzygnie i rozstrzygnie również to, ile w nas jest hipokryzji, a ile jest w nas 
naturalnego, godnego siebie zachowania.

Marek Kamiński - radny - generalnie nie ma złego zdania o Panu radnym, bo jest Pan 
osoba bardzo inteligentną, wiele razy na posiedzeniach Rady cytował Pismo Święte. 
Dlatego prosił nie mówić, że nic złego nie zrobił. Pan radny poświęconą stułę założył 
sobie na ramiona i wyglądało to jakby kogoś Pan tam spowiadał, a w żadnych 
remontowanych kościołach stuły w konfesjonale nie ma. Porównywanie obiektów, 
które były kościelne, a ze względu na zamieranie kościoła przez takie różne dzieje 
losu, są sprzedawane kościoły to o tym wie. Ale tu, gdzie jest coś poświęconego prosił 
nie zrównywać pokropieniem, bo są to dwie różne rzeczy, a przynajmniej dla niego. 
Widzi, że Pan radny bardzo spłyca temat. Dlatego po prostu przyjmuje, że Pan radny 
nie przeprosi i nic Pan radny nie ma sobie do zarzucenia i to jest Pana radnego sprawa. 
Tak jak Pan radny powiedział, że Pan Bóg to kiedyś rozstrzygnie i rozliczy nas z tego.

Antoni Skawiński - radny - stwierdził, że to zdjęcie się samo nie broni, to trzeba 
zobaczyć i powiedzieć, czy rzeczywiście miało miejsce. Należało za to na początku 
przeprosić, a nie brnąć po prostu w jakieś dziwne tłumaczenia, bo każdy człowiek 
może popełniać błędy, ale jeżeli trwa w tym błędzie i jeszcze broni się, że to zabytek. 
Jakiż jest to zabytek? To jest po prostu wiara, albo jej nie ma. Dla niego taka linia 
obrony Pana Kazimierza jest nieporozumieniem.

Nikt więcej nie zabierał głosu.

Następnie poprosił Komisję Skrutacyjną o przedstawienie „Regulaminu głosowania w 
wyborach Starosty Powiatu Mieleckiego VII kadencji 2024-2029”, który stanowi 
załącznik Nr 29 do protokołu.

W głosowaniu jawnym nad przyjęciem Regulaminu głosowania w wyborach Starosty 
Powiatu Mieleckiego VII kadencji 2024-2029” na 25 uprawnionych radnych obecnych 
na sesji wzięło udział 25 radnych. Za przyjęciem Regulaminu głosowało 24 radnych, 
nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu, 1 radny nie oddał głosu. 
Protokół głosowania stanowi załącznik Nr 30 do protokołu.

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do prac celem przeprowadzenia wyboru Starosty 
Powiatu Mieleckiego. Na Sali obrad przed Komisją Skrutacyjną znajdowała się pusta, 
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przeźroczysta urna, do której każdy wyczytany radny w kolejności alfabetycznej po 
odbiorze opieczętowanej karty do głosowania i udaniu się za parawan zapewniający 
tajność do głosowania wrzucał kartę w taki sposób, aby strona zadrukowana była 
niewidoczna. Lista potwierdzająca odbiór kart do głosowania przez radnych stanowi 
załącznik Nr 31 do protokołu.

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę na obliczenie głosów i ogłoszenie 
wyników głosowania przez Komisję Skrutacyjną.

Po przeprowadzonym głosowaniu Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał 
protokół Komisji Skrutacyjnej wybranej na I sesji Rady Powiatu Mieleckiego w kadencji 
2024-2029 Rady Powiatu Mieleckiego dla przeprowadzenia wyboru Starosty Powiatu 
Mieleckiego w dniu 6 maja 2024 r., który wraz z kartami do głosowania stanowi 
załącznik Nr 32 do protokołu. Zgodnie z treścią protokołu Komisja Skrutacyjną 
stwierdziła, że ilością głosów 13 „za” stanowiących wymaganą bezwzględną 
większość głosów ustawowego składu rady w głosowaniu tajnym Kazimierz Leszek 
Gacek został wybrany na funkcję Starosty Powiatu Mieleckiego.

Przewodniczący Rady Marek Paprocki odczytał uchwałę stwierdzającą wybór na 
funkcję Starosty. Uchwała Nr I/3/2024 Rady Powiatu Mieleckiego w sprawie 
wyboru Starosty Powiatu Mieleckiego - stanowi załącznik Nr 33 do protokołu.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu Mieleckiego - podziękował za poparcie i 
zgłoszenie. Podziękował koledze Waldkowi Barnasiowi za rywalizację i bardzo 
eleganckie wystąpienie. Myśli, że współpraca będzie układała się dobrze i ma 
nadzieję, że kultura, która obydwaj staramy się wprowadzić zadominuje w tej kadencji.

Przewodniczący Rady po zamknięciu pkt 5 przeszedł do realizacji pkt. 6

Ad 6.

Wybór Wicestarosty Powiatu Mieleckiego.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - przypomniał, art. 27 ustawy 
o samorządzie powiatowym mówi, że rada powiatu wybiera wicestarostę oraz 
pozostałych członków zarządu na wniosek starosty zwykłą większością głosów 
w obecności, co najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. 
Poprosił pana Starostę o zawnioskowanie kandydata na Wicestarostę 
i uzasadnienie kandydatury.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu Mieleckiego - ma przyjemność i zaszczyt zgłosić 
kandydaturę Pana Andrzeja Bryły - radnego powiatu na Wicestarostę Powiatu 
Mieleckiego. Pan radny jest osobą bardzo dobrze znaną. Andrzej Bryła ma 62 lata i 
jest żonaty. Żona Ewa była wieloletnim nauczycielem języka polskiego, jest rodowitym 
mielczaninem, ma trójkę dorosłych i samodzielnych zawodowo dzieci oraz czwórkę 
wspaniałych wnuków. Ukończył wydział mechaniczny politechniki Krakowskiej oraz 
studia podyplomowe z matematyki na Uniwersytecie Jagiellońskim. Od 34 lat związany 
jest zawodowo z mielecką oświatą, kierował kolejno Szkołą Podstawową Nr 11, 
budując jej nową siedzibę. Następnie po reformie oświaty Gimnazjum Nr 4 oraz 
Zespołem Szkół Nr 2 w Mielcu. Uczył z powodzeniem matematyki i wychowywał 
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kolejne młode pokolenia mielczan. Cały czas jest czynnym egzaminatorem 
matematyki Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej w Krakowie. Jako samorządowiec od 
22 lat sprawuje nieprzerwanie mandat radnego Rady Powiatu Mieleckiego, działając 
w szczególności na rzecz edukacji, kultury i sportu oraz zdrowia. Od samego początku 
jako członek Zarządu, czy też Wicestarosta w Zarządzie Powiatu odpowiadał za 
funkcjonowanie mieleckich szkół ponadpodstawowych oraz nadzorował Podkarpacką 
Stację Pogotowia Ratunkowego. Ściśle współpracuje z organizacjami pozarządowymi 
i stowarzyszeniami wspierając je w organizacji ciekawych przedsięwzięć. Jest mocnym 
orędownikiem aktywnego i zdrowego stylu życia, promuje mocno te idee wśród 
mieszkańców powiatu mieleckiego. Myśli, że to bardzo dobry fachowiec, sprawdzony. 
Jest to osoba, która wniesie dużo profesjonalizmu i jakości do zarzadzania powiatem.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady -zwrócił się do zgłoszonego kandydata 
z zapytaniem, czy wyraża zgodę na kandydowanie na Wicestarostę Powiatu 
Mieleckiego?

Andrzej Bryła - radny - wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję Wicestarosty 
Powiatu Mieleckiego.

Nikt nie zabierał głosu.

Przewodniczący Rady poprosił Komisję Skrutacyjną o przygotowanie i przedstawienie 
projektu „Regulaminu głosowania w wyborach Wicestarosty Powiatu Mieleckiego VII 
kadencji 2024-2029”. '

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przedstawił „Regulaminu głosowania w 
wyborach Wicestarosty Powiatu Mieleckiego VII kadencji 2024-2029” - stanowiący 
załącznik Nr 34 do protokołu.

W głosowaniu jawnym nad przyjęciem „Regulaminu głosowania w wyborach 
Wicestarosty Powiatu Mieleckiego VII kadencji 2024-2029” na 25 uprawnionych 
radnych obecnych na sesji wzięło udział 25 radnych. Za przyjęciem Regulaminu 
głosowało 25 radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Protokół głosowania stanowi załącznik Nr 35 do protokołu.

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do prac celem przeprowadzenia wyboru Wicestarosty 
Powiatu Mieleckiego. Na Sali obrad przed Komisją Skrutacyjną znajdowała się pusta, 
przeźroczysta urna, do której każdy wyczytany radny w kolejności alfabetycznej po 
odbiorze opieczętowanej karty do głosowania i udaniu się za parawan zapewniający 
tajność do głosowania wrzucał kartę w taki sposób, aby strona zadrukowana była 
niewidoczna. Lista potwierdzająca odbiór kart do głosowania przez radnych stanowi 
załącznik Nr 36 do protokołu.

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę na obliczenie głosów i ogłoszenie 
wyników głosowania przez Komisję Skrutacyjną.

Po przeprowadzonym głosowaniu Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał 
protokół Komisji Skrutacyjnej wybranej na I sesji Rady Powiatu Mieleckiego w kadencji 
2024-2029 Rady Powiatu Mieleckiego dla przeprowadzenia wyboru Wicestarosty 
Powiatu Mieleckiego w dniu 6 maja 2024 r., które wraz z kartami do głosowania 
stanowią załącznik Nr 37 do protokołu. Zgodnie z treścią protokołu Komisja
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Skrutacyjną stwierdziła, że radny Andrzej Waldemar Bryła uzyskał wymaganą 
ustawową zwykłą większość 15 głosów „za” i został wybrany na funkcję Wicestarosty 
Powiatu Mieleckiego.

Przewodniczący Rady Marek Paprocki odczytał uchwałę stwierdzającą wybór na 
funkcję Wicestarosty. Uchwała Nr 1/4/2024 Rady Powiatu Mieleckiego w sprawie 
stwierdzenia wyboru Wicestarosty Powiatu Mieleckiego - stanowi załącznik Nr 38 
do protokołu.

Andrzej Bryła - Wicestarosta - podziękował za zaufanie, którego postara się nie 
zawieść.

Przewodniczący Rady po zamknięciu pkt 6 przeszedł do realizacji pkt. 7.

Ad 7.

Wybór trzech członków Zarządu Powiatu Mieleckiego.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - przypomniał, że wyboru członków Zarządu 
Rada dokonuje w oparciu o art. 27 ustawy o samorządzie powiatowym, Starosta 
zgłasza kandydatów, a Rada dokonuje wyboru w głosowaniu tajnym zwykłą 
większością głosów w obecności, co najmniej połowy ustawowego składu rady. Dodał, 
iż § 73 Statutu Powiatu Mieleckiego stanowi, że w skład Zarządu Powiatu wchodzą 
Starosta, jako Przewodniczący, Wicestarosta i pozostali członkowie Zarządu w łącznej 
liczbie 5 osób. Wobec powyższego Rada dokona wyboru trzech członków Zarządu 
Powiatu. Poprosił Pana Starostę o zawnioskowanie kandydatów na członków Zarządu.

Kazimierz Gacek - Starosta - zgłosił kandydaturę Pana radnego Grzegorza 
Tychanowicza na członka Zarządu Powiatu Mieleckiego. Pan Grzegorz Tychanowicz 
jest długoletnim Dyrektorem Szkoły podstawowej Nr 6 w Mielcu, radnym Rady Powiatu 
Mieleckiego od trzech kadencji. Doświadczony samorządowiec. Był Przewodniczącym 
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, członkiem społecznej Rady Szpitala przez dwie 
kadencje, a przez ostatnią kadencję zasiadaliśmy razem z kolegą radnym Grzegorzem 
w Prezydium, był Wiceprzewodniczącym Rady Powiatu Mieleckiego w latach 2018- 
2023. Wszyscy Państwo poznali radnego Grzegorza Tychanowicza bardzo 
zrównoważonego i rozsądnego radnego, który uspokajał wiele sytuacji, które miały 
miejsce na Sali posiedzeń. Jest fachowcem, który dobrze zna się na zarządzaniu 
oświatą, a także na kulturze oraz sporcie. Ma więc nadzieje, że będzie dobrym 
wsparciem dla prac Zarządu Powiatu Mieleckiego. Ma także zaszczyt zgłosić 
kandydaturę Pana Andrzeja Chrabąszcza, radnego powiatowego. Kolega Andrzej ma 
61 lat. Z wykształcenia jest magistrem inżynierem leśnictwa. Obecnie pracuje w 
Dyrekcji Generalnej Lasów Państwowych w Inspekcji Lasów Państwowych. Ukończył 
na Wyższej Szkole Informatyki i Zarzadzania Studia Podyplomowe w zakresie 
zarządzania w służbie zdrowia. Ma ukończony także wyższy kurs obrony na Akademii 
Obrony Narodowej. Od 1998 roku do dnia dzisiejszego bez przerwy wykonuje mandat 
radnego, przez 22 lata. Najpierw był radnym Rady Gminy w Tuszowie Narodowym w 
latach 1998-2002, a od 2002 roku do dzisiaj jest radnym Powiatu Mieleckiego, czyli już 
6 kadencji w Powiecie. W tym czasie pełnił już funkcję Starosty Powiatu Mieleckiego 
w latach 2002-2006, a następnie dwukrotnie funkcję Starosty Powiatu Mieleckiego od 
2006 do 2014 r. W okresie 2018 roku do chwili obecnej jest członkiem Zarządu Powiatu
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Mieleckiego. 4 kadencje pracy w Zarządzie, a 8 lat kierowania jego pracami sprawiły, 
że jest osobą niezwykle doświadczoną i świetnie przygotowaną do pracy w takim 
gremium jak Zarząd Powiatu. Ma także przyjemność przedstawić trzeciego kandydata 
do Zarządu Powiatu Mieleckiego i jest nim radny Zbigniew Działowski. Jest żonaty, 
trójka dzieci, 5 wnucząt. Absolwent akademii rolniczej w Lublinie, jest magistrem 
inżynierem zootechniki oraz technikiem weterynarii, radnym i członkiem Zarządu I i VI 
kadencji. Odpowiadał m. in. za pracę Wydziału Komunikacji, w którym doszło do 
radykalnych zmian związanych z obsługą klientów. Nadzorował także Powiatowy 
Zarząd Dróg. Wcześniej przez 12 lat pracował w Agencji Restrukturyzacji i 
Modernizacji Rolnictwa w tym 8 lat jako kierownik Biura Powiatowego ARIMR w Mielcu. 
Jest to bardzo doświadczony i kompetentny kandydat znający meandry zarówno 
administracji jak i zarządzania inwestycjami, doskonale znający sprawy rolnictwa. 
Myśli, że będzie bardzo dobrym wsparciem dla prac Zarządu Powiatu Mieleckiego w 
nadchodzącej kadencji.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - zwrócił się z zapytaniem do radnego 
Grzegorza Tychanowicza, czy wyraża zgodę na kandydowanie na członka Zarządu 
Powiatu Mieleckiego?

Grzegorz Tychanowicz - radny - wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję członka 
Zarządu Powiatu Mieleckiego.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - zwrócił się z zapytaniem do radnego 
Andrzeja Chrabąszcza, czy wyraża zgodę na kandydowanie na członka Zarządu 
Powiatu Mieleckiego?

Andrzej Chrabąszcz - radny wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję członka 
Zarządu Powiatu Mieleckiego.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - zwrócił się z zapytaniem do radnego 
Zbigniewa Działowskiego, czy wyraża zgodę na kandydowanie na członka Zarządu 
Powiatu Mieleckiego?

Zbigniew Działowski - radny - wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję członka 
Zarządu Powiatu Mieleckiego.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - poprosił Państwa radnych, o kierowanie 
ewentualnych pytań do kandydatów.

Zbigniew Tymuła - radny - zwrócił się z zapytaniem do Starosty Powiatu ilu będzie 
członków etatowych, a ilu społecznych. Czy zaczynamy od oszczędności czy 
zaczynamy od rozdawania. Pan Starosta mówił o tym, że jeden z członków nadzorował 
Wydział Komunikacji. Co tam nadzorować? Tam krzesła, dywany, wszystko było 
zrobione. Tylko program, który jeszcze nie funkcjonował do końca a który został 
uruchomiony. Kolejny nadzór jego imiennika był nad szpitalem. 5 dyrektorów przeszło 
i kiedy Starosta Stanisław wziął to w swoje ręce, to jakoś podołaliście do końca te 5,5 
roku kadencji. Jeżeli coś przedstawiamy to konkretnie. Pytał ilu będzie członków 
etatowych.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu Mieleckiego - wszyscy pamiętamy jak wyglądała 
praca Wydziału Komunikacji na początku tej kadencji, albo pod koniec tamtej. Były 
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duże kolejki, były problemy z rejestrowaniem samochodów i te kolejki nieraz wynosiły 
ponad miesiąc czasu. Stąd należało usprawnić pracę wydziału Komunikacji i w tym 
obszarze zarówno Dyrektor jak i członek Zarządu pracował wówczas nad poprawą 
jakości obsługi, bo nie tylko program i nie tylko meble, ale przede wszystkim 
organizacja i ludzie decydują o tym jak sprawnie obsługujemy strony i to jest 
najważniejsze. Jeżeli chodzi o szpital to rzeczywiście było zawirowanie z dyrektorami 
niemniej jednak jest w tej chwili dyrektor dla którego i co do którego Państwo z Klubu 
PIS nie wnosili uwag i zastrzeżeń.

Zbigniew Tymuła - radny - Pan Starosta nie udzielił mu odpowiedzi na pytanie, prosił 
o konkretną odpowiedź.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu Mieleckiego - ilu będzie etatowych członków 
Zarządu? Jak spotkamy się to podejmiemy decyzję.

Zbigniew Tymuła - radny - to nie jest dla niego odpowiedź. My jako mieszkańcy i radni 
chcemy wiedzieć dziś ilu będzie etatowych członków Zarządu, a ilu nieetatowych.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu - jeżeli Pan Starosta odpowiedział, 
że zasiądą i się zastanowią to ma do tego prawo.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu Mieleckiego - stwierdził, że w dniu dzisiejszym 
nie musi podejmować wszystkich decyzji. Pan radny oczekuje od niego, aby w 
przeciągu pół godziny od kiedy został wybrany zdecydował o takich sprawach. Musi 
usiąść z osobami, które zostały wybrane, przedyskutować sprawę i wtedy podejmiemy 
decyzję i wszyscy będą poinformowani.

Antoni Skawiński - radny - uzupełniając informację na temat funkcjonowania Wydziału 
Komunikacji powiedział, że kolejki wzięły się stąd, że były kolejki rejestracyjne i kiedy 
w dowodzie skończyło się 6 kratek to należało to wymieniać. Te kolejki były z tego 
powodu bardzo duże. Wówczas zwracał się do posłów i do ówczesnej Pani Poseł 
Józefiny Hrynkiewicz, a także do Posła Buczaka, aby to zmienić. Wówczas też została 
podjęta decyzja, że nie trzeba będzie wymieniać. To też w dużym stopniu przyczyniło 
się do zmniejszenia kolejek. Trzeba także oddać hołd posłom, którzy potrafili to 
zmienić. Wiemy dobrze, że gdyby do dziś trzeba było te dowody rejestracyjne zmieniać 
to na pewno tych interesantów w Wydziale Komunikacji byłoby więcej.

Zbigniew Tymuła - radny - szkoda, że osoba która włożyła w tą prace serce Pan 
Zbigniew Kmieć, który wspólnie z nim tworzył ten wydział, od podstaw wraz z 
remontem generalnym, dziś zostało to udoskonalone przez niektóre procedury i dziś 
chwalimy się rzeczą, która nie należy do nas. Jeżeli my mamy głosować nad członkami 
Zarządu, to prosił, bo przecież wy już wiecie, powiedzieć to odważnie ilu będzie 
członków etatowych a ilu nieetatowych. Od tego też zależy głosowanie. Wy jesteście 
już umówieni i podpisani pod tym wszystkim i z pewnością 13 radnych będzie 
głosowało „za”. Ale my chcemy wiedzieć, czy będzie jeden czy będzie dwóch, tak jak 
to było na początku tamtej kadencji.

Marek Kamiński - radny - prosił, aby nowo wybrany Pan Starosta traktował radnych 
poważnie. To co zostało podpisane kilka tygodni temu w publikatorach to wszystko się 
ziściło zgodnie z Waszą wolą. To on zaryzykuje i powie, że będzie dwóch członków
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Zarządu Etatowych. Jeżeli będzie dwóch etatowych członków to znaczy, że on 
wiedział wcześniej od Państwa radnych, a więc wiedział od kogoś od Was.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu Mieleckiego - Państwo oczekujecie odpowiedzi 
w tej chwili ilu będzie etatowych członków Zarządu, ale kwestia jest taka, że ten Zarząd 
nie zdążył się zebrać, ani ten Zarząd nawet nie zdążył przemyśleć tematu podziału 
niektórych rzeczy. Oczywiście wcześniej zawarliśmy koalicję, ale tam nie byli wskazani 
członkowie Zarządu, nawet nie było informacji nieoficjalnych. Oczywiście Zarząd 
konstytuował się przez dłuższy czas. Niczym ten kształt się przyjął to trwały rozmowy 
i dyskusje. Z pewnością zbierzemy się i poinformujemy Państwa jakie zostały podjęte 
decyzje.

Przewodniczący Rady poprosił Komisję Skrutacyjną o zapoznanie radnych z 
projektem „Regulaminu głosowania wyboru trzech członków Zarządu Powiatu 
Mieleckiego VII kadencji 2024-2029”.

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przedstawił „Regulamin głosowania wyboru 
trzech członków Zarządu Powiatu Mieleckiego VII kadencji 2024-2029” stanowiący 
załącznik Nr 39 do protokołu z sesji.

\N głosowaniu jawnym nad przyjęciem „Regulaminu głosowania wyboru trzech 
członków Zarządu Powiatu Mieleckiego VII kadencji 2024-2029” na 25 uprawnionych 
radnych obecnych na sesji wzięło udział 25 radnych. Za przyjęciem Regulaminu 
głosowało 25 radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Protokół głosowania stanowi załącznik Nr 40 do protokołu.

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do prac celem przeprowadzenia wyboru trzech 
członków Zarządu Powiatu. Na Sali obrad przed Komisją Skrutacyjną znajdowała się 
pusta, przeźroczysta urna, do której każdy wyczytany radny w kolejności alfabetycznej 
po odbiorze opieczętowanej karty do głosowania i udaniu się za parawan 
zapewniający tajność do głosowania w celu oddaniu głosu wrzucał kartę w taki sposób, 
aby strona zadrukowana była niewidoczna. Lista potwierdzająca odbiór kart do 
głosowania przez radnych stanowi załącznik Nr 41 do protokołu.

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę na obliczenie głosów i ogłoszenie 
wyników głosowania przez Komisję Skrutacyjną.

Po przerwie:

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokoły Komisji Skrutacyjnej wybranej 
na I sesji Rady Powiatu Mieleckiego w kadencji 2024-2029 Rady Powiatu Mieleckiego 
dla przeprowadzenia wyboru członków Zarządu Powiatu Mieleckiego w dniu 6 maja 
2024 r., które wraz z kartami do głosowania stanowią załącznik Nr 42 do 
protokołu. Zgodnie z treścią protokołu Komisja Skrutacyjną stwierdziła, że kandydaci 
Grzegorz Tychanowicz, Andrzej Chrabąszcz, Zbigniew Józef Działdowski, otrzymali 
wymaganą ilość głosów i zostali wybrani na członków Zarządu Powiatu Mieleckiego.

Przewodniczący Rady Marek Paprocki odczytał uchwałą stwierdzającą wybór na 
funkcję członków Zarządu Powiatu. Uchwała Nr I/5/2024 Rady Powiatu Mieleckiego 
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w sprawie wyboru trzech członków Zarządu Powiatu Mieleckiego - stanowi 
załącznik Nr 43 do protokołu.

Podziękował i pogratulował Państw radnym wyboru i życzył owocnej pracy

Andrzej Chrabąszcz - członek Zarządu - podziękował Państwu radnym za wybór.

Grzegorz Tychanowicz - członek Zarządu - podziękował za wybór.

Zbigniew Działowski - członek Zarządu - także dołączył się dziękując za wybór.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - zawracając się do radców prawnych prosił 
o rozpoznanie sytuacji przedstawionej przez Pana Andrzeja Bryłę dotyczącej 
opublikowania głosowania, czy jest ona zgodna z przepisami prawa. Ewentualnie 
podjęcie stosowanych środków.

Przewodniczący Rady po zamknięciu pkt 7 przeszedł do realizacji pkt. 8.

Ad 8.

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Powiatu 
Mieleckiego.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - powiedział, że Państwo Radni otrzymali 
przygotowany przez mnie projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 
Starosty Powiatu Mieleckiego, który został Państwu radnym dostarczony jeszcze 
przed poszerzeniem porządku obrad.

W dyskusji głos zabrali:

Maria Orłowska - radna - pytała dlaczego wynagrodzenie Starosty jest z górnego 
pułapu.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - stwierdził, że nie jest to z górnego pułapu, 
a kwota nie jest przekroczona. Odpowiedzi w tej kwestii udzieli Pani Sekretarz.

Zbigniew Tymuła - radny - stwierdził, że pierwsza rada kończy się nie bardzo chlubnie. 
Odnosząc się do sprawy o której wspomniał Pan Przewodniczący stwierdził, że jeżeli 
kolega Kacper umieścił informację już po głosowaniu to jest to zgodne z literą prawa. 
Mówienie, że jest młody i nie wie co pisze... Radny ma swoje lata i wie co pisze. Każdy 
może napisać i nikt nikomu nie przeszkadza. On nie robił zdjęć tak jak Wy robiliście za 
kotarą, tylko napisałjakie jest jego zdanie. Takie ma prawo.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - stwierdził, że nie jest to burza w szklance 
wody, gdyż głosowanie jest tajne i Pan Kacper mógł napisać, że domyśla się, że 
głosowały konkretne osoby. Brakło słowa domyślam się.

Korzystając z głosu prosił Państwa radnych, aby po zakończonej sesji pozostali przed 
budynkiem do pamiątkowego zdjęcia.
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Marek Kamiński - radny - odczytując treść uchwały powiedział, że ustala się 
miesięczne wynagrodzenie dla Starosty. Wynagrodzenie zasadnicze - 100% 
maksymalnej kwoty wynagrodzenia zasadniczego. Dodatek funkcyjny w wysokości 
100% maksymalnej kwoty dodatku funkcyjnego. A więc także maksymalnie. Jeżeli 
zaczynamy działać to może nie z najwyższej półki 100% tylko nawet 90%, 95%.

Małgorzata Wiącek - Sekretarz Powiatu - maksymalne wynagrodzenie Starosty 
zostało zdefiniowane jako suma maksymalnego poziomu wynagrodzenia 
zasadniczego i maksymalnego poziomu dodatku funkcyjnego oraz kwoty dodatku 
specjalnego. To maksymalnie może wynosić 20 041,50 zł. Do tej kwoty dochodzi 
jeszcze dodatek za wieloletnią pracę, a więc 20% wynagrodzenia zasadniczego co 
daje nam kwotę 20 640 zł. Przy czym tabela rozporządzenia określa nie tylko 
Starostów do 100 tys., ale także powyżej 100 tys. mieszkańców.

Marek Kamiński - radny - zdaniem radnego powinno być to wyjaśnione.

Zbigniew Tymuła - radny - siedzi tu za nami były Starosta Lonczak, który miał 18 500 
zł, dzisiaj z tego co czyta, a nie zna dobrze ustawy, jest to jego zdaniem maksymalna 
stawka.

Stanisław Kagan - radny - brak tu jest jasności. Powinniśmy być przygotowani i 
wszystko powinniśmy mieć tak podane, abyśmy niemieli wątpliwości.

Małgorzata Wiącek - Sekretarz Powiatu - uzasadnienie do projektu uchwały wskazuje 
podstawę prawną jak i pokazuje zapisy zgodne z treścią projektu uchwały. Jeżeli 
mówimy o wynagrodzeniu zasadniczym w wysokości 100% maksymalnej kwoty 
wynagrodzenia zasadniczego to uzasadnienie precyzuje nam kwotę 10 770 zł i jest to 
zgodne z tabelą do ustawy o wynagrodzeniu pracowników samorządowych. Więcej 
być nie może. Jeżeli natomiast mamy dodatek funkcyjny w § 1 pkt 2 czyli 100% 
maksymalnej kwoty dodatku funkcyjnego to mamy z drugiej strony pokazany dodatek 
funkcyjny w wysokości 3450 zł. Jeżeli chodzi o dodatek specjalny, to od 1 listopada 
2021 osoby te mogą otrzymywać wynagrodzenie w maksymalnej wysokości 11,2 
krotności kwoty bazowej dla osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe, 
czyli kwotę 20 041,50 zł. Pan Starosta ma 20% stawki wynagrodzenia zasadniczego 
jako dodatek za wieloletnią wysługę lat który przekracza kwotę 20 041,50 zł. Zostało 
to tak sprecyzowane, że może mieć kwotę 20 640 zł, ponieważ § 2 mówi, że dodatek 
za wieloletnią pracę oraz dodatkowe wynagrodzenie roczne przysługuje staroście na 
zasadach określonych w odrębnych przepisach. Tabela rozporządzenia określa 
wysokość wynagrodzenia i jego maksymalną kwotę, jak i kwota bazowa. Kwoty 
przytoczone są kwotami maksymalnymi i nie może mieć więcej.

Zbigniew Tymuła - radny- jak zawsze mówił, nie ważne jak zaczynasz, ważne jak 
kończysz. Dzisiejsze rozpoczęcie wpisuje się do historii, jak tani i prężny będzie urząd 
powiatu mieleckiego. Chciałby na początku kadencji wiedzieć jakie jest zatrudnienie, 
czy wzrosło względem 2018 roku, kiedy oddawaliśmy władzę, z wielkim honorem, z 
wielką ambicją i z wielkimi pieniędzmi? Czy za miesiąc okaże się, że trzeba 
dobudować pokoi, albo nadzór budowlany wynieść w inne miejsce bo pracownicy, a 
szczególnie i może dyrektorzy i kierownicy nie będą się mieścić. Liczył, że tak jak Pan 
Starosta Lonczak będzie oszczędnym człowiekiem, jak na tych 5 ha, na których coś 
wyprodukował i pasł, i oddal w dzierżawę. I będzie dbał o pieniądze tak, jak on starał 

31



się to robić. Widzi, że to będzie inaczej „Ile chcesz, tyle masz, ile mam, tyle dam”, a na 
końcu zobaczymy co będzie, ale nie podoba mi się to radnemu.

Nikt więcej nie zabierał głosów dyskusji.

W związku z tym, że nikt nie zgłaszał uwag, ani zastrzeżeń do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr 1/6/2024 
w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Powiatu Mieleckiego, której to projekt 
Państwo radni otrzymali wraz z uzasadnieniem.

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 25 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 12 radnych, 10 radnych głosowało przeciw, 2 radnych wstrzymało się od 
głosu, 1 radny nie oddał głosu. Protokół z głosowania jawnego imiennego stanowi 
załącznik Nr 44 do protokołu.

Zatem Rada Powiatu Mieleckiego 12 głosami „za” podjęła Uchwałę 1/6/2024 - 
stanowiąca załącznik Nr 45 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 8 i przystąpił do realizacji punktu 9 porządku obrad.

Ad. 9

Zamknięcie obrad sesji.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu Mieleckiego - jeszcze raz podziękował za 
zaufanie i za poparcie i podziękował Stanisławowi Lonczakowi jego poprzednikowi, 
gdyż pozostawił powiat w dobrym stanie i dzięki temu jest możliwość dalszego 
działania i funkcjonowania. Wspaniale wpisał się w to, co się działo, w naszą historię. 
Choć nie zawsze było łatwo i nie zawsze ten polityczny watr wiał w plecy, częściej w 
oczy, to udało się tym powiatem dobrze i skutecznie sterować. Serdecznie 
podziękował w swoim imieniu. [Radni podziękowali brawami].Te oklaski to słowa 
uznania. Czas biegnie do przodu i tak też my, w nowej kadencji będziemy z niejednym 
wyzwaniem się mierzyć, z niejednym takim, którego dzisiaj trudno jest nawet 
przewidzieć. Mamy VII kadencję, a on całe życie miał Nr 7 w dzienniku. Wrócił 
pamięcią do swojego kandydowania i uczestniczenia w samorządzie terytorialnym. To 
było w 2002 roku. Był pracownikiem Urzędu Skarbowego w Mielcu i został namówiony 
do kandydowania do Rady Gminy Mielec. Zdobył mandat. Spotkał się wtedy na takiej 
bardzo ciepłej, dobrej rozmowie z jego szefem Janem Myckiem, długoletnim 
przewodniczącym Rady Gminy Padew Narodowa. Śp. Naczelnik sympatyzował sobie 
politycznie, ale z drugiej strony to on powiedział mu co trzeba rozumieć pod hasłami 
Bóg, Honor, Ojczyzna, co trzeba rozumieć pod hasłem służby, służby publicznej, której 
on był uczciwym i porządnym wyrazicielem. Dużo ten Naczelnik zaszczepił w nim chęci 
działania w samorządzie. Tak jest, że w tej sztafecie rozwoju naszego powiatu jest i 
sztafeta pokoleń, każde kolejne po nas przyjdzie, i naszym zadaniem jest to, aby 
następnemu pokoleniu oddać najwięcej co możemy zgromadzić tu i teraz, zarówno w 
sensie materialnym jak i duchowym. Powiat bowiem musi się rozwijać równomiernie w 
sposób zrównoważony. Taka idea powinna nam przyświecać i z pewnością będzie 
przyświecać przez następne pięć lat. Mamy służyć wyborcom, nie partiom politycznym 
a tylko i wyłącznie wyborcom. Osobiście nie zawdzięcza niczego żadnym politykom, 
żadnym partiom politycznym, żadnego etatu, żadnej złotówki. Wszytko co ma,
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wypracował swoimi rękami. I wówczas, kiedy przestał być Wójtem gorycz porażki też 
musiał przyjąć. Zabrał się więc własnymi rękami do pracy i jeżeli dzisiaj ma jakąś 
pozycję zawodową i tu przychodzi, to tam, to wynagrodzenie nie jest niższe. Tak to 
wygląda, trzeba po prostu pracować, nie kłócić się, nie politykować, nie dyskutować, 
nie oczerniać się nawzajem, bo to jest wstyd i hańba, jeżeli my się tu oczerniany i 
sięgamy po argumenty poniżej pasa, to jest wstyd i hańba. Osobiście chce 
współpracować z każdym i chce współpracować z opozycją lub tym, który czuje się 
jako opozycja. Zaprosił do współpracy merytorycznej. Dyskutujmy nie o 
konfesjonałach, ale dyskutujmy o tym, w jaki sposób skuteczniej i lepiej budować, 
kształcić, leczyć, bo tego od nas oczekują wyborcy. To jest podstawa dla której nas tu 
wybrali. Zwrócił uwagę, że będziemy mierzyć się z wieloma problemami w tej kadencji 
Rady Powiatu. Będziemy mierzyć się z problemem braku lekarzy, poprawy jakości 
funkcjonowania służby zdrowia, będziemy mierzyć się z problemami edukacji, 
z wieloma innymi, aby więcej nie było Covid i oby wojna za naszą wschodnią granicą 
jak najszybciej się zakończyła. Obyśmy nie musieli się mierzyć z dużymi i wielkimi 
problemami. Mieszkańcom naszego powiatu życzył mądrości obfitości, rozsądku i 
pomyślności, bo na to zasługują. Zasługują na to, aby mieć bardzo dobre miejsce do 
życia, konkurencyjne, aby się czuli dumni, że mieszkają tu, w powiecie mieleckim, aby 
czuli satysfakcję z tego, że to my ich reprezentujemy. Musimy tak pracować, aby oni 
tą satysfakcję czuli. Podziękował jeszcze raz. Ze swojej strony zadeklarował, że dołoży 
wszelkich starań wysiłków, aby kierować powiatem rozsądnie dobrze, aby wzbogacać 
nasz powiat, mieszkańców i oby nam wszystkim żyło się lepiej.

Przewodniczący Rady - poinformował, że każdy z radnych otrzymał od Biura Rady i 
Zarządu Powiatu m.in. tekst ustawy o samorządzie powiatowym, statut oraz inne 
uchwały, ustawy i rozporządzenia niezbędne w wykonywaniu mandatu radnego. 
Ponadto otrzymali państwo radni druki oświadczeń majątkowych, informację 
o sposobie i terminie zaprzestania prowadzenia działalności gospodarczej 
z wykorzystaniem mienia powiatu i inne materiały, o których wypełnienie prosił i 
dostarczenie mi w terminach wynikających z ustaw. Podkreślił, że zgodnie z art. 25c 
ust. 4. ustawy o samorządzie powiatowym Radny składa pierwsze oświadczenie 
majątkowe w terminie 30 dni od dnia złożenia ślubowania wg stanu na dzień 
ślubowania. Do pierwszego oświadczenia majątkowego radny jest obowiązany 
dołączyć informację o sposobie i terminie zaprzestania prowadzenia działalności 
gospodarczej z wykorzystaniem mienia powiatu, w którym uzyskał mandat, jeżeli taką 
działalność prowadził przed dniem wyboru. Kolejne oświadczenia majątkowe są 
składane przez radnego co roku do dnia 30 kwietnia, według stanu na dzień 31 grudnia 
roku poprzedniego oraz na 2 miesiące przed upływem kadencji”.

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad I sesji Rady Powiatu 
Mieleckiego został wyczerpany i wygłosił formułę „Zamykam obrady I sesji Rady 
Powiatu Mieleckiego” zamknął obrady o godzinie 18.30.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała

Joanna Tomczak

Przewodniczący

Marek Paprocki
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